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SKRAĆENI ZAPISNIK 
 

sa 6. sjednice  Skupštine Istarske županije, održane , održane 23. studenoga 2009. godine 
(ponedjeljak) u Maloj koncertnoj  dvorani  Spomen doma u  Pazinu 
 

Sjednicu je u  17,05 sati  otvorio DINO KOZLEVAC , predsjednik Skupštine Istarske 
županije (IDS-SDP- ZELENI), koji je sjednici i predsjedavao. 

 
Pozdravlja sve prisutne kolegice vijećnice i kolege vijećnike Skupštine Istarske 

županije, 
-     župana  Ivana Jakovčića, 
- zamjenicu  župana , gospoñu Vivianu Benussi, 
- zamjenika župana, gospodina Vedrana Grubišića,  
- resorne pročelnike  županijskih upravnih odjela Istarske županije,   
- predstavnike medija i sve ostale koji prisustvuju 6. sjednici Skupštine Istarske 

županije 
Moli tajnicu Skupštine, Vesnu Ivančić, da izvrši prozivku vijećnika. 

 
PRISUTNI – ODSUTNI  
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Red. 
br. 

 VIJEĆNIK 
 

LISTA PRIMJEDBE 

1.  Vesna Dabo-Vlahvić IDS – HNS  
2.  Furio Radin  IDS – HNS Odsutan 
3.  Mirjana Antonelić IDS – HNS  
4.  Valter Drandić IDS – HNS Odsutan (O) 
5.  Katarina Nemet IDS – HNS  
6.  Nevija Poropat IDS – HNS  
7.  Tedi Chiavalon IDS  -HNS   
8.   Roberta Lakošeljac IDS – HNS  
9.  Ahmed Makota IDS - HNS   
10.  Vojo Kličković IDS - HNS   
11.  Tom Bisaku                                                                                                                                                             IDS - HNS  Odsutan 
12.  Eda Klapčić IDS - HNS   
13.  Serño Baskijera IDS - HNS   
14.   Serño Rigo IDS - HNS   
15.  Marin Grgeta IDS - HNS   
16.  Alida  Perkov IDS - HNS   
17.  Tamara Brussich IDS - HNS   
18.  Danica Miletić IDS - HNS   
19.  Silvio Brunelli IDS - HNS   
20.   Jasna Smojver – 

Kompas 
IDS - HNS    

21.  Stjepan Mraković IDS - HNS   
22.  Evelina Bislol – Brkljačić HSU – HSLS   
23.  Ivica Mikulčić HSU – HSLS Odsutan (O) 
24.  Zdenko Plisko HSU - HSLS  
25.  Ivan Bubić HDZ – HSS   
26.  Marino Roce HDZ – HSS   
27.  Oliver Gmitrović HDZ - HSS  Odsutan (O) 
28.  Zvonimir Čoga HDZ – HSS Odsutan (O) 
29.  Nika Krstevski HDZ - HSS  
30.  Dino Kozlevac SDP - ZELENI  
31.  Josip Anton Rupnik SDP– ZELENI  
32.  Lucija Debeljuh SDP - ZELENI  
33.  Maja  Šarić – Diković  SDP - ZELENI  
34.  Plinio Cuccurin  NEZAVISNI  
35.  Vlado Ivetić NEZAVISNI  
36.  Tullio  Fernetich NEZAVISNI Odsutan (O) 
37.  Alen Rosanda  NEZAVISNI  
38.  Ivo Uccio Miletić NEZAVISNI  
39.  Viktor  Krapljanov  NEZAVISNI  
40.  Nenand  Čendak NEZAVISNI  
41.  Gvido Jermaniš NEZAVISNI   
    
 
OSTALI PRISUTNI  : 
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VESNA IVANČIĆ,  tajnica Stručne službe za poslove Skupštine Istarske županije, 
MELITA FERENČIĆ,  zamjenica  tajnice  Stručne  službe za poslove  Skupštine Istarske 
županije, 

IVAN KLARIĆ, deb. Stenograf, voditelj zapisnika,  
JOSIP ZIDARIĆ, pročelnik Upravnog odjela za održivi razvoj Istarske županije, 
ALEN DAMIJANIĆ, djelatnik Istarske  županije, 
SLAVICA BENČIĆ – KIRAC, pročelnica Upravnog odjela za financije i  gospodarstvo Istarske 
županije, 

MILAN ANTOLOVIĆ, pročelnik Upravnog odjela za poljoprivredu, šumarstvo, lovstvo, 
vodoprivredu i ribarstvo Istarske županije, 

MLADEN DUŠMAM pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, sport i tehničku kulturu  
Istarske županije, 

VLADIMIR TORBICA, pročelnik  Upravnog odjela za kulturu Istarske  županije,   
GROZDANA LOVREČIĆ, pročelnica  Upravnog odjela za prostorno ureñenje i gradnju 
Istarske županije, 

DESA SARVAN, pročelnica Upravnog odjela za  lokalnu samoupravu Istarske županije, 
SONJA GROZIĆ – ŽIVOLIĆ, pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo i socijalnu skrb 
Istarske županije,    

MIODRAG ČERINA, šef Kabineta Župana Istarske županije,      
ORIANO OTOČAN, djelatnik Istarske  županije 
VIVIANA BENUSSI, VEDRAN GRUBIŠIĆ, zamjenici  Župana IŽ, 
VALERIO DRANDIĆ, djelatnik Istarske  županije 
ROBI ZGRABLIĆ, ravnatelj  Županijske uprave za  ceste IŽ.   
 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, konstatira  da je izvršenom prozivkom utvrñeno da je 
prisutno 34 od  41 vijećnika, pa Skupština  može pravovaljano odlučivati. 

Prelazi se  na utvrñivanje dnevnog reda. 
Dnevni red za 6. sjednicu vijećnici  su dobili  u prilogu materijala zajedno  s 

prijedlogom dnevnog reda. 
Drugih prijedloga nije dobio.. 
Otvara raspravu o dnevnom redu.  
Pošto se nitko nije javio za riječ zaključuje raspravu o dnevnom redu i stavlja 

predloženi dnevni red  na glasanje, te nakon glasovanja  utvrñuje da je Skupština sa 33 
glasova «ZA», ni jednim glasom «PROTIV», za 6. sjednicu Skupštine Istarske  županije 
utvrñen  slijedeći  

 
D N E V N I  R E D 

 
1) Pitanja vijećnika, prijedlozi i informacije 
2)   

a) Ostavka na dužnost člana Županijske skupštine Istarske županije 
b) Verifikacija člana Županijske skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije 

3) Prijedlog Proračuna Istarske županije (I. čitanje) 
4) Prijedlog Izmjena i dopuna Programa javnih potreba u kulturi za 2009. godinu 
5) Prijedlog Trećih izmjena i dopuna Plana nabave u 2009. godini 
6) Prijedlog Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana rashoda za nabavu 

proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj imovini 
osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2009. godinu 

7) Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Plana 
grañenja i održavanja županijskih i lokalnih cesta za 2009. godinu ŽUC-a Istarske 
županije 

8) Prijedlog Zaključka o potvrñivanju koncesije na pomorskom dobru pravnom slijedniku 
ovlaštenika koncesije 
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9) Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove 
Županijskog savjeta mladih Istarske županije 

10) Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti na prijedlog Statuta Zaštitne radionice 
Tekop Nova, Pula 

11.Prijedlog Zaključka o utvrñivanju Prijedloga za imenovanje predstavnika 
     Istarske županije u upravnim vijećima centara za socijalnu skrb 
12) 

a) Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove 
Upravnog vijeća Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove 
Upravnog vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „prim. dr. Martin Horvat“ 
Rovinj 

13) 
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Savjeta za nacionalne 
    manjine Istarske županije 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice Savjeta za nacionalne manjine 

Istarske županije 
 

ORDINE DEL GIORNO 
 

1. Domande dei consiglieri, proposte e informazioni 
2.   

a. Dimissioni dall'incarico di membro dell'Assemblea regionale della Regione 
Istriana 

b. Verifica del membro dell'Assemblea regionale della Regione Istriana 
c. Giuramento solenne del membro dell'Assemblea regionale della Regione 

Istriana  
3. Proposta di Bilancio della Regione Istriana (I lettura) 
4. Proposta di Modifiche e integrazioni al Programma dei fabbisogni pubblici nella 

cultura per l'anno 2009 
5. Proposta delle Terze modifiche e integrazioni al Piano d'acquisto per il 2009 
6. Proposta di Delibera sulle modifiche e integrazioni alla Delibera sull'approvazione del 

Piano delle uscite per l'acquisto dei beni prodotti di lunga durata e gli ulteriori 
investimenti sul patrimonio non finanziario delle scuole elementari e medie superiori 
della Regione Istriana per il 2009 

7. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Proposta delle Modifiche e 
integrazioni al Piano di costruzione e manutenzione delle strade regionali e locali per 
il 2009 dell'Autorità regionale per le strade della Regione Istriana  

8. Proposta di Conclusione sull'approvazione della concessione sul demanio marittimo 
al successore legale del concessionario  

9. Proposta di Conclusione sull'approvazione dell'Invito pubblico a proporre i candidati a 
membri del Consiglio regionale per i giovani della Regione Istriana  

10. Proposta di Conclusione sull'approvazione della Proposta dello Statuto dell'Officina 
per la tutela Tekop Nova, Pola 

 
11. Proposta di Conclusione sulla constatazione della Proposta di nomina dei 

rappresentanti della Regione Istriana nei consigli d'amministrazione dei centri di 
previdenza sociale 

12.  
a. Proposta di Decreto sulla nomina dei rappresentanti della Regione Istriana 

alla carica di membri del Consiglio d'amministrazione dell'Ente per la salute 
pubblica della Regione Istriana 

b. Proposta di Decreto sulla nomina dei rappresentanti della Regione Istriana nel 
Consiglio d'amministrazione dell'Ospedale per l'ortopedia e la riabilitazione  
„prim. dr. Martin Horvat“ Rovigno 
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13.  
a. Proposta del Decreto di destituzione del Presidente del Consiglio delle 

minoranze della Regione Istriana  
b. Proposta del Decreto di nomina della presidente del Consiglio delle minoranze 

della Regione Istriana  
 
 AD – 1  PITANJA VIJE ĆNIKA, PRIJEDLOZI  I INFORMACIJE 
 
 Na 6. sjednici  Skupštine Istarske županije prvi je na  redu za postavljanje vijećničkih 
pitanja Klub  vijećnika HDZ –HSS. 
 Pitanja su se počela postavljati u 17,10 sati.  
 
IVAN BUBIĆ : 
 
 Dobar večer svima, uz ispriku za malo kašnjenje. 
 Pozdravljam gospodin predsjednika Skupštine Istarske županije sa njegovim timom, 
gospodina Župana sa zamjenicima Župana i ostalim  ljudima iz tima, prisutne novinare, te  
sve ostale pozvane na sjednicu, kao i vas   cijenjene kolegice i kolege vijećnici . 
 Poznato nam je da naš  vrijedan Župan vodi brigu o gospodarstvu i do sada smo na 
sjednici  Skupštine Istarske županije imali raznih ozbiljnih informacija. 
 Poznato vam je  da dolazim iz Pazinštine, da je tu dosta  teška gospodarska situacija,  
a u zraku je informacija da  «Puris» seli sa dijelom svojih kapaciteta u Petrinju ili ne znam 
gdje sa  preradom. 
 Nama iz Pazinštine je veoma stalo  da sve što  postoji opstane, pa tako u tom smislu i  
«Puris» sa svojom preradom, pa bih volio  za informaciju čuti što ste do sada, uvjeren jesam 
da ste poduzeli, da i prerada ostane u  Svetom Petru, jer bi to za sveukupnu Pazinštinu i  
našu  Županiju bilo od velikog značaja u ovoj budućoj situaciji. 
 Hvala lijepa unaprijed. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane kolegice i kolege, signore  e signori. 
 Dozvolite mi  da  vas isto tako najsrdačnije pozdravim i  nadam se jednom ugodnom i 
kvalitetnom  radu za vrijeme ove sjednice, koja je bitna, imamo Proračun danas na dnevnom 
redu, 1. čitanje.  
 Vaše je pitanje konkretno i ja ću pokušati konkretno na njega odgovoriti. 
 Ja sam se i neki dan, istina,  prekjučer, čuo sa gospodinom Gavrilovićem, koji je, kao 
što znate, predsjednik vlasnika praktički «Purisa». Oni imaju, to je točno, ambicije da neke 
stvari restrukturiraju u  svojim tvrtkama, jer imaju više tvrtki, pa  tako imaju ambicije neke 
stvari prenijeti u Petrinju, a neke stvari prenijeti u Pazin. 
 Ja sam , ono što sam izričito  tražio, je da  svakako  ne doñe do ukidanja radnih 
mjesta. Mislim da je to prva i osnovna stvar, a naravno i zadržavanje i tehnologije, 
zadržavanje prerade i zadržavanje onoga što je danas respektabilna marka proizvodnje 
purana «Puris» u Pazinu. 
 S  njima  smo otvorili razgovor, moram reći suprotan od ove ambicije  nekakvog 
zatvaranja, otvorili smo razgovore za lokacijom nekoliko novih farmi koje bi oni htjeli tvoriti u 
Istri. Oni  će tražiti negdje desetak lokacija za  nove  farme za proizvodnju  purana i kokica i 
ja očekujem da će s tim zahtjevom oni doći narednih  dva, tri mjeseca.  

Dakle, povod  mojeg  razgovora s njim je bila ustvari ambicija da Turkimestan, gdje 
sam nedavna bio na poziv njihovog  predsjednika, gradi jednu, pa možda i više tvornica za  
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proizvodnju puretine i piletine, i u tom kontekstu sam razgovarao  sa gospodinom 
Gavrilovićem, ali sam dotakao i ovu temu, jer ona visi u zraku, to je točno, ali za sada 
nemamo nikakvih  negativnih indicija da bi moglo doći do zatvaranja radnih mjesta ili nešto 
slično tome. Dapače, moram reći da dosadašnji razgovori su išli za time da oni jedna dio  
proizvodnje moguće donesu ovdje, možda će nešto  prestrukturirati, ali nema za sada najave 
ukidanja radnih mjesta. Mislim da je to našim sugrañanima najbitnije  čuti i ima najave 
investiranja i ulaganja  u novu proizvodnju  novih kapaciteta za proizvodnju puretine i piletine. 

Evo, to je ono što  vam mogu u  ovom trenutku reći.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li  potrebe još nešto reći. 
 /I.Bubić : Zahvaljujem na odgovoru/. 
 Hvala lijepa. 
 Sada je na redu Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica Katarina  Nemet. 
 
KATARINA NEMET : 
 
  Dobar večer svima. 

 Poštovani gospodine predsjedniče, gospodine Župane. 
Imam dva pitanja za  gospodina Župana. 
Prvo pitanje. 
U svijetu aktualnih dogañanja vezanih za Sajam knjiga u Puli to jest problema oko 

financiranja Sajma, pa i upitnosti njegovog održavanja,  zanima me  kako je situacija riješena 
i što se  konkretno dogovorilo. Naime, iz medija doznajemo kako je Sajam ove  godine, 
uvjetno  rečeno, spašen i molila  bih  Župana da nam pruži podrobniju informaciju i posebno 
me zanima u svemu tome uloga Istarske županije 

Drugo pitanje. 
Zanima me da li Istarska  županija sudjeluje u projektu izgradnje sportske dvorane u 

Novigradu s  obzirom  da je  riječ o kapitalnom projektu za Novigrad i  činjenice da je ovo 
važan sportski objekt koji  grañani  očekuju i priželjkuju već dvadesetak godina. 

Hvala.  
  
DINO KOZLEVAC :  
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kolegice i kolege. 
 Sajam knjiga jeste spašen za ovu godinu. Činjenica je da  će se on održati ove 
godine, ali i  činjenica je da Istarska županija sve svoje obveze promtno i na vrijeme ispunila 
prema Sajmu knjiga i organizatorima Sajma. Mi smo svoje  obveze, koje su kolegice i kolege 
koje rade sajam, a na koje su  računali, u cijelosti ispunili, i u vremenskom periodu, potpuno 
na vrijeme i u financijskom obujmu 

Meñutim, očito su očekivanja bila veća. Organizacijski smo došli do  nekih saznanja 
da zaista ima  prostora za jedan drukčiji pristup  Sajmu iduće godine i mi smo odlučili  
ponuditi jednu vrst partnerstva Sajmu  knjige u Puli zajedno sa Gradom Pula. Vjerujem da 
ćemo sa organizatorima naći zajednički jezik, jer mislim da je to u obostranom interesu. 

 Mogu reći da sam upravo danas završio razgovore sa  nekoliko tvrtki od kojih mi je 
jedna obećala da će sigurno ući sa 50.000,00 kuna  u sponzorstvo Sajma knjiga izvanredno 
zbog ove situacije  u kojoj je, zamolio sam, nadam se da će biti senzibiliteta još od nekih 
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tvrtki. Evo, sutra imam razgovor s jednim vrlo uglednim privrednikom iz Istre. Vidjet ćemo  da 
li  će  biti senzibiliteta za te potrebe. 

U  svakom slučaju nešto malo sredstava će  doći. 
Mi ćemo svoje obveze ispuniti. Ispunit ćemo ih iduće godine, ali očekujemo i od 

organizatora  da neki način se drukčije organiziraju, jer čini nam se  da je previše novca 
otišlo  u one stvari koje nisu direktno Sajam knjiga i da tu ima rezervi. 

Drugo vaše pitanje je išlo za  tim da vidimo svi zajedno koliko možemo sudjelovati u 
izgradnji sportske dvorane u Novigradu. Novigradska  sportska dvorana za vas 
Novigrañanke i Novigrañane itekako puno znači. Svjesni smo toga i mi smo u ovom 
Proračunu, koji je pred vama, koji je  na usvajanju, nakon dugih konsultacija koje smo imali, 
odlučili predložiti da  sa  2 milijuna kuna sudjelujemo u izgradnji dvorane u Novigradu. 
Mislimo da je to za ono što Istarska županija može zaista značajno. S Gradonačelnikom, 
gospodinom Milosem, imao  sam niz  razgovora na tu temu kako razriješiti problem, jer je 
trebalo financijskih sredstava i ove godine, pa  nekako  smo se uspjeli dogovoriti da za  
narednu godinu, ako vi usvojite  ovaj Proračun, onda će Novigrad i  Novigradska dvorana biti 
sponzorirana bespovratnim sredstvima od Županije u iznosu od  2 milijuna kuna. To nam je 
ambicija. Mislimo da je ta  dvorana zaista jedno dobro rješenje za  Novigrad, za  školu, za 
sve ono što  znači za jedan društveni  život  jednoga grada sportska dvorana, pa  ako 
kažem, vaše kolegice i kolege ovdje u Županijskoj skupštini prihvate Proračun, imate jednu 
dobru vijest za  vaše sugrañane i sugrañanke. 

 
DINO KOZLEVAC : 

 
Zahvaljujem.  
Imate li potrebu komentirati ? 
Nema. 
Hvala.  
Sada je na redu Klub Nezavisnih vijećnika. 
Riječ ima vijećnik Vlado Ivetić. 

 
VLADO IVETIĆ :  
 

Poštovani gospodine predsjedniče Skupštine Istarske županije, poštovani  Župane sa 
suradnicima, kolegice i kolege vijećnici ! 
 Ja bih  večeras ukratko u dvije minute, nadam se da me predsjednik neće  prekinuti, 
namjera mi je dotaći se teme o ukidanju općina u Hrvatskoj, a naravno u Istri, o kojima se  
svugdje govori osim,  koliko mi je poznato, ovdje još nismo ništa govorili o tome 
 Htio bih naglasiti u kratkom  komentaru kako su izgledale Istarske općine, recimo, 
poput Kaštelira, Višnjana, Tinjana, Bala, Svetog Petra u Šumi, Gračišća, prije  16 godina ili 
kako izgledaju danas. Tome svjedoči da  jednostavno moramo svi biti uz te male općine da  
ostanu kako je god moguće. Nismo mi protiv toga  da se ukinu općine  koje država hrani, ali 
pretpostavljam da u Istri ima  vrlo malo takvih općina i  vjerujem da ćemo se svi skupa 
založiti da do toga ne  doñe. Sjetimo se prije nego što su nastale općine predsjednika  
općina, gradova takozvanih, koji su unatoč svim poslovima ča su imali sigurno najviše se 
trudili oko svojih  problema u svojem gradu. Smatram da, uz svo dužno poštovanje svim 
gradonačelnicima, danas ne mogu  oni  da brinu o našim općinama, odnosno  o našim 
sredinama iz kojih mi  potičemo na selu.  Ne znam koliko vas ima sa sela. Znamo svih 70-
desetih godina kada  se  gradio vodovod, kada se radila struja, kopali smo sami kanale, 
plaćali smo  struju, plaćamo i danas akontacije za  rasvjetu, akontacije za asfalt. To u gradu 
nije poznato. I svim srcem želim se založiti  da  male općine, sve koje su u Istri, da opstanu 
jer  nema razloga  da ih ukinu. Mislim da Skupština Istarske županije trebala odigrati veliku 
ulogu da  to napravi, jer taj novac koji ide iz tih malih općina u Zagreb, samo jedan mali 
postotak da nam se vrati, sigurno bismo lakše  živjeli. To smo pokazali i zadnje  4 godina, a i 
svih  16 godina rada  da  te male općine mogu opstati. 
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 Pitanje  Županu, da ne duljim, kakav je vaše mišljenje o toj problematici  i da li kanite 
nešto poduzeti o tome prije  nego  doñe prijedlog iz Zagreba. 
 I drugo pitanje. 
 U Proračunu za  2008. godinu  vidljivo je da je za rad eko brodova i njihovo 
održavanje u stanju  stalne spremnosti za intervencije prema ugovoru o čišćenju Jadranskog 
mora utrošeno za dug  Erste banci nekih  695.000,00 kuna te da je bila  predviñena nabava 
broda, visina nekih  10 milijuna kuna, koji bi nas zaštitio od havarija koja  se nedavna desila 
oko Otočja Brijuni. 
 U prijedlogu Proračuna za  2010. godinu je predviñena za otplatu na  eko brodove i 
veletržnicu riba nekih  2.574.000,00  milijuna kuna. 
 Pitanje gospodinu Županu : što  nam možete reći o tim brodovima, a pogotovo za 
nabavku velikog broda, kada će doći i što je s tim velikim iznosima zaduženja. 
 Hvala.      
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo gospodinu Ivetiću. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Kolegice i kolege, budite bez brige  da upravo mi u našoj  županiji imamo najviše 
razloga za  zadržavanje postojećeg sustava jedinica lokalne samouprave, jer su se one od 
1993. godine. kada su osnovale, ma da sam ja tada u parlamentu  govorio i drukčije, jer 
želim podsjetiti svih kako je došlo do toga. Svi  to zaboravljaju . 
 Naš sustav  općina u Istri napravljen je naprasno. U zadnji čas je došao amandman 
na taj zakon  u parlament 1992. godine, što je legitimno, jer  se amandmani mogu dati  do 
zadnjeg trenutka, ja sam tada diskutirao u pravcu da je to trebalo napraviti daleko 
studioznije. Napravljeno je kako je napravljeno. 1993. godine bili su izbori, 14.02. Znate svi 
kakvi su  rezultati izbora  bili. I zahvaljujući jednoj solidarnosti u Istri, koja je uspostavljena od  
1993. godine nadalje, danas naše općine mogu itekako dobro funkcionirati. Ali su temelji 
dobrog  funkcioniranja naših općina postavljeni  1993. godine i kasnije. 

 I zato danas apsolutno se slažem  i poduzeo  sam već puno toga, ali dozvolite mi da 
za svaku stvar koju radim ne moram odmah zvati novinare i reći što sam napravio, jer je i to 
isto ne bi imalo nikakvog smisla. Danas oteti nekome status općine  u Istri, a znamo da nije 
od nikuda, naročito ne od  države primarno financiran, nego je primarno financiran sa 
vlastitim izvorima sredstava, pa makar i skromnim , zaista nema  smisla, jer  ako neka općina 
može funkcionirati, i to  sa vlastitim sredstvima prvenstveno, onda ona  treba i opstati.  

Ja sam jedan od onih koji je od prvih dana u  čitavoj toj priči i potpuno  sam svjestan, 
da uzmem primjer,  da  jedan gradonačelnik Pazina nekakve  bivše Općine Pazin, sigurno ne 
može nadomjestiti sve ono što može učiniti jedan načelnik Motovuna, Lupoglava, Cerovlja, 
Gračišća, Svetog Petra u  Šumi, Tinjan, jer ne može! 

I naravno da ovaj općinski sustav kakav je, zahvaljujući jednoj političkoj  solidarnosti 
koja se dogodila odmah na početku saživio i danas može kvalitetno funkcionirati. Mislim da 
je to jedna  vrijednost koju Istra ima i upravo je ruralni razvoj Istre vrlo značajan. Na kraju,  
svi smo mi sa sela, svima je nama, htjeli ili, vidjeli ste i nekim velikim  grañanima, porijeklo sa 
sela. I moja mati je  sa sela, istina, iz nekog Austrijskog sela, ali nema veze, i moj  tac je iz 
Valkarina. Prema tom svi smo mi sa sela i svi jako dobro znamo što znači ruralni razvoj i što 
znače te male općine koje danas u Istri, možemo reći sa zadovoljstvom,  funkcioniraju, čak 
bih rekao sve, neovisno o problemima s kojima  se zaista objektivno Lanišće susreće, jer 
Lanišće se susreće sa problemima, to treba reći.  Ali, u tom kontekstu  vjerujem da će svi 
zastupnici iz Istre u parlamentu  diskutirati jedinstveno, vjerujem da će kriteriji, ako ih bude  
Vlada uspostavila, a  uglavnom se ne rad do kraja, koliko ja znam u ovom trenutku, jedan 
kriteriji postoji, a to je ekonomska samostalnost općine, što je dobar kriteriji. Znači, ako ona  
samostalno može ekonomski funkcionirati bez dotacija iz  županije ili države, to je već dobar 
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kriteriji i u tom kontekstu ne  treba očekivati neke  velike i nagle promjene. Mi  ćemo u 
svakom slučaju, ako osjetimo potrebu, zatražiti u svom djelovanju i podršku vas kao vijećnica 
i vijećnika, podršku  načelnika. Imamo novi Zakon o regionalnom razvoju koji  ukida neke 
statuse koje  danas imaju  neki gradovi i općine  u Istri itd. Ima tu  niz  detalja o kojima bismo 
mogli večeras govoriti, ali u svakom slučaju, koncepcijski govoreći, male općine u Istri su se  
dokazale i sigurno je  da ćemo biti protiv  njihovog ukidanja, jer to apsolutno nema nikakve 
logike, barem što se Istre tiče. Svjestan sam da u nekim  županijama i u nekim dijelovima  
Hrvatske male općine opstaju samo zbog dotacije države uglavnom i onda je zaista  realno 
pitanje da li nam to treba ili ne treba. Ali, o tome neka zbore drugi. 
 Isto tako pitanje  županijskog ustroja. Mi ga nismo otvorili, ja  ga neću otvarati, ali 
samo  ću  napomenuti  neka se nitko ne igra vatrom, pomišlju, da se Istarska  županija utopi 
u nekakvu široku  županiju, ili ne  znam kakvu, neka se nitko ne igra vatrom, jer  ta vatra će 
se jako, jako daleko proširiti i  mnogi  će se opeći na toj vatri. Mala poruka za one koji  
možda žele to  čuti, a oni koji ne žele to  čuti, pa  će raditi ono što omi misle,  vjerujem da će 
svi zajedno ovdje  jasno buktinju  upaliti, zajedno svi  vijećnici i vijećnice naše  županije u 
zadržavanju  statusa  Istre kao zasebne regionalne cjeline u Hrvatskoj. 
 Što se tiče vašeg pitanja oko eko brodova, otkrit ću vam jednu tajnu, ja nisam bio 
sretan što je Istarska županija  svojedobno  prisilno bila uključena u kupnju takozvanih eko 
brodova, jer nam je  to bilo nametnuto. To oni koji su dulje u županiji znaju i mi  sada 
plaćamo  dugove i kredite koji su svojedobno nam nametnuti od strane  ministarstava 
odnosno Primorsko -goranske županije i mi  zajedno plaćamo još te dugove. 
 Što se tiče velikog broda u ovom trenutku  mi smo bili  rezervirali ta  sredstva nadajući 
se da ćemo moći ući u jedan program iz koje bismo mi jedan dio morali  participirati, 
meñutim, za sada nema naznake i  kao što ste vidjeli u Proračunu za ovu godinu nema tih 
sredstava. Prema tome vi ćete to vidjeti. Postavili ste mi pitanje praktički iz  rasporeda 
sredstava koji slijedi. Prema tome  raspravljat ćemo pod  točkom o Proračunu o tim temama, 
ali  eko brodovi  su nam nametnuti. Neću reći da  nisu dobrodošli, ali su trebali drugi plaćati 
eko brodove, a ne mi. To  je poanta. To je trebalo plaćati  Ministarstvo svojedobno preuzeti i 
plaćati, ali oni ne, nisu htjeli  po nikakvoj cijeni, nego  je bila  dosta velika politička bitka  
svojedobno, nažalost, u tom  trenutku je nismo dobili. Ja, istina, nisam  bio Župan tada, ali  
svejedno, nismo je dobili. Danas je tako kako je i do 2013. godine nam još preostaje da to 
plaćamo. Bavit ćemo se cijeli mandat s time, ali to već traje desetak godina.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Gospodine Ivetiću  da li imate potrebe uzeti riječ ? 
 Izvolite, imate riječ. 
 
VLADO IVETIĆ : 
 
 Gospodine Župane u potpunosti sam zadovoljan s vašim odgovorom. Jedino možda 
uz opasku  da je ovo vrlo važna tema  i možda da ste vi negdje se obratio sa time i da nas 
jednostavno smirite nas koji sudjelujemo u tim malim općinama, bilo bi nam  puno lakše. 
Ubuduće kada su ovako važne teme da vi kažete svoje ne bi bila  ni potrebna ovakva pitanja. 
 Hvala.  
 
DINO  KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Na redu je Klub vijećnika  IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnica Mirjana Antonelić. 
 
MIRJANA ANTONELI Ć : 
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 Dobar večer. 
 Lijep pozdrav, poštovane kolegice i kolege. 
 Ja sam na 3. sjednici Županijske skupštine Istarske županije  bila postavila pitanje 
vezano uz završetak, ustvari  uz  otvaranje te stavljanja objekta  Vile Marije u funkciju. Ja 
vjerujem da se o tome dosta čitali, da ste imali prilike u medijima se upoznati sa problemom. 
Znači, jedan objekt na kojemu je do danas potrošeno 52 milijuna kuna, stoji neupotrjebljiv. 
Na našoj 3. sjednici  Županijske skupštine Istarske  županije  postavila  sam pitanje : kako 
teku  radovi, znači, otklon nedostataka sa kojima  se susreo investitor, a to je, koliko sam 
saznala, Ministarstvo zdravstva, pa je gospodin Župan  preuzeo obvezu  da će komunicirati 
sa  Ministarstvom zdravstva i tražiti odgovor  da ovaj objekt što prije bude u  funkciji  kojoj je 
namijenjen, znači, korisnicima koji  za sada  borave zaista u više nego  očajnim uvjetima. 
Očekujem vaš odgovor da li ste dobili kakvu povratnu informaciju.  
 Hvala 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Izgradnja Vile Marije, odnosno  sve ono što se dešavalo oko toga je eklatantan 
primjer  jedne neorganiziranosti i  neefikasnosti ulaganja u  državnoj upravi. Moram  sa  
žaljenjem konstatirati  da smo  bili u situaciji svojedobno pristati Grad Pula i Istarska  
županija na  to da sufinanciramo Vilu Mariju   u  najviše dobroj vjeri  da će se taj posao zaista 
na dobrobiti  svih korisnika završiti odmah. Meñutim, aljkavost i neprofesionalnost onih koji 
su izvodili  radove, oni koji su ih  na neki način financirali i nadzirali, je prešao svaku mjeru i 
ja dijelim s vama veliku zabrinutost zbog svega  toga i  ako  će nam tako sustav  funkcionirati 
u buduće zaista ćemo imati ozbiljnih problema. I zato baš  ne  nalažem našem projektu, a to 
je izgradnja nove pulske bolnice, imajući tako jedno loše iskustvo sa  Ministarstvom 
zdravstva i socijalne skrbi, želimo zaista biti partneri i voditi na  neki način taj projekt 
izgradnje bolnice da ne doñemo u ovu situaciju  u kojoj jesmo. Zato kažem često  bolje je 
malo sporije, ali da budemo 100 %  sigurni da  nećemo upasti u probleme kada budemo 
gradili novu bolnicu  ovakvoga tipa. Meñutim, vaše je pitanje bilo vrlo konkretno i ja ću  reći 
da prema mojim saznanjima u novom  Državnom proračunu za iduću godinu je predviñeno  
1.200.000.00 kuna  i Ministarstvo zdravstva je svjesno  da to  treba završiti. Očito jer  svjesno 
i ja  želim biti nepopravljivi optimista i vjerujem da će ta sredstva biti  alocirana za potrebe  
završetka radova i  da ćemo biti svi zajedno svjedoci da će se  uskoro privesti svrsi  zgrada 
Vile Marije, koja je zaista velika, i korisnici  će imati  reprezentativan prostor, a nadam se da 
će biti i dovoljno mudrosti da se napokon završi. Neka sredstva su osigurana. Ja ne znam  
da li je to dovoljno, moram reći, mene nitko nije informirao, ali  nadam se da je to dovoljno i 
da će se na taj način  napokon i Vila Marija  krenuti u funkciju za korisnike kojima je to  
itekako potrebno. Ja sam se osobno uvjerio, bio sam tamo, ne samo jedan puta, sa  
korisnicima i sa ravnateljicom itd., ali u svakom slučaju ja se nadam da će biti sve kako  treba 
narednih mjeseci.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate i potrebu komentirati ? 

(M. Antonelić : Nema/. 
 Na redu je Klub vijećnika  HSU-HSLS. 
 Riječ ima vijećnica  
 
EVELINA BIASOL – BRKLJA ČIĆ : 
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 Spetabile presidente dell'Assemblea, signor presidente della Regione, vicepresidenti, 
signore e signori consiglieri . 
 Le statistiche indicano che ogni  quinto cittadino  deve fare  i conti con la povertà  

 La stima dell'incidenza  della povertà  relativa viene  effetuata sulla base  di una 
soglia  convenzionale  che individua il valore  di spesa per  consumi al di sotto del  quale una  
famigia viene definita «povera» in termini  relativi. Nel 2008. tale valore  peri il singolo era  di 
2.053,91 kuna. Tutti i pensionati che  ricevevano  un compenso  mensile di  2.172,68 kune  
erano CICCHI – al di sopra della aoglia  della povertà per il valore di  146,77 kune. Il 
lavoratore dipendente  con reddito  minimo  di 2.171,34 kune e' piu' vicino alla poverta' del 
pensionato  per 134 kune. 
 Una famiglia di  4 persone , due adulti e  due  bambini , che nello scorso  anno 
rielvava un reditto  mesnsile  al di sotto  di  4.254,50 kuna era considerata  povera. 
Ricordiamoci che  le ultime proiezioni  statistiche indicano  in ottobre  un paniere di  6.599,90 
kune, in media per la  Croazia, il  reddito medio permrtte una copertura del 72,92 %. Il 
reddito di soglia una copertura  anora minore,  del  64,46 %. Nella n/s  regione  che  e' una  
regione    rica il paniere per una famiglia  di  4 persone  e di  8.122,59. Quindi la famiglia 
povera  puo'  permettersi di soddisfare meno del 50 % dei costi necessari a vivere 
normalmente. 
 Ora siamo di fronte a situazioni dove la  pubblica amministrazione cichiede una 
revisione dei valori di indenzzo  comunali  con aumento di  66 % tutto perche' 
l'amministratore non ha  sufficenti argumenti  per ricuotere  le  poendnze dai grossi debiorili. 
 Ci troveremo di fronte a situazioni  di  inasprimento  del  malcontento sociale. 
Sarebbe oportuno  rivedere  le decisioni  e rimpinguire le casse  dell'ammninistraione locale 
in altro modo.  
 Si chiede adeso,  che cosa si' intende intraprendere per interompere    questo trend 
negativ odi impoverimento della  popolazione ? 
 /I.Jakovčić : A  chi  indiriza questa domanda ? 
 Il comune di Pola concretamente aumenta il 66 % e pensa anche di  eliminare il 
trasporto  gratuito per  i cittadini meno ambienti.  
 
 
DINO KOZLEVAC : 

 Grazie  signora Biasol. 
 La parola  ha il  signor Ivan  Jakovčić. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Ringrazio  per  questa domanda, ma la  domanda dovrebe essere indirizzata  verso a 
qualcuno che aumenta i prezzi. Per qui io  vi chiederei, aparte  tutti i  giuochi politici  che si 
vogliono fare, vi prego di fare  questa domanda  a quelli  che alla domanda posono anche 
rispondere.  Io  faccio la  risposta  e puoi lei mi chieda  quello  che  vuole di nuovo. 
 Poi della  povertà  devo dire  che  ili partito pensionato  era in coalizione con il partito 
al potere già  da anni e la  vostra politica economica che  ci ha   portato  qui dove  siamo. 
Dobbiamo eserci  chiari, perche  e'  faccile  fare analisi, ma prche  siamo arivati  qui. In tutti 
paesi ci sono giente  rica  e giente povera. Io pur toppo  devo  constatare che la  Croazia e 
pur troppo  anche un paese dove  ce la povertà. Il partito politico  che  e' il  vostro partito era 
al potere fino mesi fa, che  cosa  avete fato per questa giente !?  
 Alora  se voi volete già fare dei giuocchi politici faciamoli, ma parliamo ci   chiaro 
alora, come mai  che siamo  arivati in  queste situazione, come  mai  che la nostra economia 
in Crozia  e cosi debole, come mai  che propio in Istria  l'economia in qualche modo va 
ancora  sempre avanti. Perche il nostro  cantiere navale a Pola  funziona  e quello di Fiume 
non funzione.  Come mai  che  l'industria di tabacchi o l'industria delle produzione delee parti 
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di ricambio automobili da noi  funzionano bene, il turismo che  hà  funzionato. Noi abbiamo 
fato il tutto  di aiutare la  nostra industria, il nostro turismo, l'agricultura, questo lo sapiate  
comuque perche siete in conoscenza  di tutto  quello che  stiamo  facendo, ecco 
recentamente a Dignano  si hà visto  che il nostro olio  d'oliva  e' davero uno  dei migliori del 
mondo. Sapete molto bene tutto  quello che si sta facendo in questa  picola regione. Questi  
mezzi  di  qui noi discuteremo  sta sera e vedrete che sono  mezzi  davero  da piangere e 
tutto  sta  a Zagabria, al potere praticamente centrale che  quida  questo paese, il  Governo 
che  quida la  coalizione questo paese  e che lo quida in una maniera  dove  la poverta' pur 
troppo  esiste e  purtroppo questa povertà  oggi  la vivamo anche in'Istria.  Noi  siamo 
coscenti  di  queste  cose.  
 L'aumento dei prezzi, di  quello  che  sara aumentato eventualmente, e' una  cosa  
che io  sicuramente non sostengo. Io devo dire che ogni  azienda comunale  deve avere il 
suo bilancio e deve andare avanti, ma se sono aumenti asurdi nonostante della politica  
qualsiasi, puo essere anche del partito a qualle apartengo, io faro  critiche di  queste cose, 
ma io  vi  chiede subbito  dall'inizio  di esere coretti  e di parlare in uma maniera correta 
perche noi siamo arivati in questa crisi si anche perche  a Njujork, perche  Buš, perche  di  
qua, di la in America, che doppo e  venuta e ha visto  questo mare di crisi d'apertuto nel 
nostro picolo pianeta, ma  anche  bobbiamo esere certi che  certi probblemi che sono nati iz 
Croazia, sono nati anche  per la  quida di questo paese.   

Per qui  se mi permete  consigliere, io sicuramente  sto dietro con  l'idea din on 
aumentare i prezzi  perche questo  e' difficile  oggi  d'acettare dei nostri  cittadini. Dobbiamo 
vedere  le ragioni, ma  comunque  io  vi poso  dire  che sicuramenter anche io staro'  sulla 
parte di non aumentare i prezzi, perche forse si posono  trovare altri fondi. Adesso  io  
concretamente non lo so perche lei non  e andata in detagli, ma anche  se va in detagli, io  
non voglio fare  qui  ne il sindacao di Pola, ne il sindaca di Dignano, ne il sindaco  qualsisa 
si, io sono il presidente della  regione  che  deve ocuparsi di certe cose.  Le cose  concrete 
poso  verificare, dare una risposta nella prossima  seduta o pure la poso  dare in  qualche  
giorno, magari per  in scrito. 

Da parte mia in questo momento e tutto. Se hà  altre domande da fare io sono  qui.   
                                                                                                                                                                                                   

DINO KOZLEVAC :  
 
 Grazie. Hvala.  
 Signora  consigliera  a bisnog di comentare la  risposta ?. 
 Prego, avete la parola. 
 
EVELINA BIASOL – BRKLJA ČIĆ : 
 
 Come ha  visto non sono andata nei detagli  per cuanto  riguarda largumento  del 
comune perche io pensavo di  chiedere a questa Assemblea che cosa si intende fare per 
apoggirare questa categoria di persone  che sono veramente  all'estremi  della loro  
asistenza in  cuanto  regione in cui ancora   l'economia un po respira e un po va avanti e 
comuque  ce  qualche settore  di forze ripresa economica. Noi ci protegiamo di esere una 
regione  rica, dovremo anche avere un'occhio di atenzione  a questa  categoria di persone e 
anche per  cuanto riguarda la sociale  e per gli amalati. 
 Ringrazio.  
 
DINO KOZLEVAC :  
 
 Grazie. 
 Imate li potrebu  da dodatnim obrazloženjem ? 
 /I. Jakovčić : Nema/. 
 Sada je na redu klub vijećnika  SDP- ZELENI. 
 Riječ ima vijećnica  Maja  Šarić – Diković.  
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MAJA ŠARI Ć – DIKOVIĆ : 
 
 Još jedan lijep pozdrav svim prisutnima. 
 Ja imam dva pitanja za  Župana. 
 Prvo pitanje. 

Zanima me što jer  sa formiranjem najavljenog petog tima na  Pulskoj pedijatriji, 
odnosno da li je dobivena dozvola Ministarstva zdravstva da se krene u formiranje tog tima. 
S obzirom na to  da znamo da je zakonom odreñeno da broj djece po jednom timu ne bi smio  
preći brojku od  1200 kod nas je taj broj prešao već znatno brojku od  1500 djece po jednom 
timu.  
 Drugo pitanje . 

Zanima me kako napreduju radovi na izgradnji Osnovne škole  Veli Vrh i koliko je 
sredstava Županija do sada investirala u taj projekt. 
 Hvala.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovane kolegice i kolege. 
 Ja sam  svjestan vašeg pitanja, vaše zabrinutosti za ovu temu i možemo  reći da je 
upravo neki dan postignut dogovor i to izmeñu Istarskih domova zdravlja, kojih smo mi 
osnivači, i Pulske bolnice, koje smo  takoñer mi osnivači, Grada Pule, naravno  Županije, 
HZZO-a i ja očekujem da  će taj problem  praktički  petog pedijatrijskog  tima biti riješen od 
01.012.ove godine, znači, relativno brzo. Očito  da će nas to nešto koštati, ali vjerujem da 
ćemo to svi zajedno prihvatiti, jer jednostavno nemamo druge, moramo zaista brinuti o našim  
najmlañima. Najava je da  će taj tim voditi doktorica Miletić. Ja je osobno  ne  poznajem. Svi 
kažu da je osoba koja zavreñuje takvu poziciju i takvo voñenje, tako da  vjerujem da će to biti 
dobro odrañen posao. 
 Što se tiče Osnovne škole  Veli Vrh mi smo, kao što znate,  kada se dešavaju takve 
izvanredne situacije, uvijek pokušavamo biti senzibilni, pokušavamo  zaista riješiti, koliko se 
može, računajući na  Proračun Županije, koji je manji , na primjer, od Proračuna Grada Pule, 
o  čemu puno to govori, ali  činjenica je da smo  za i Osnovnu  školu Veli Vrh, kada je došlo 
do tragedije  da je izgorjela škola, ma da je Grad  Pula osnivač, mi smo  uskočili sa milijun 
kuna i mislimo pomoći dalje  Gradu Puli, naravno,  treba vidjeti, jer ima još nekih zahtjeva 
nekih škola. Rekao sam i školi Veli Vrh, jer smo  već jednoj takvoj školi koja je takoñer 
izgorjela u Balama svojedobno, isto tako uskočili sa 200.000,00 kuna. Nisu velika sredstva, 
ali pokazuju našu  želju gdje god možemo, ako su to Bale, ako je to Pula, ne daj Bože negdje 
drugdje se  dogodi nešto, mi  ćemo biti spremni  sa našim sredstvima uskočiti, pomoći, jer i 
male općine, ali i veliki gradovi u takvim situacijama se teško snalaze. Nadamo se da će biti 
senzibiliteta i države malo više u ovakvim situacijama.     
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem  gospodinu  Županu. 
 Gospoño vijećnice, imate li potrebu komentirati odgovor ? 
 /M.Š.-Diković: Nema/. 
 Zahvaljujem. 
 Na redu je opet Klub vijećnika  HDZ-HSS. 

Riječ ima vijećnik Marino Roce. 
 
MARINO ROCE : 
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 Gospodine Župane, gospodine predsjedniče, kolegice i kolege vijećnici. 
 Prvo pitanje.  
 Nedavno je u Labinu bila jedna  rasprava. I ovdje  se razgovaralo i razmišljalo o 
projektu objedinjavanja vodovoda u Istri u jednu zajedničku cjelinu, pa bih postavio  pitanje u 
kojem pravcu  ide  taj  projekt i kakva su ta  razmišljanja i koji je cilj objedinjavanja  vodovoda 
u Istri.. 
 I drugo pitanje,  usput bih pitao : da li imate neke informacije, vidimo da je sada  
svakodnevna  kriza u Pevecu, a mi imamo jedan Pevec u Istri i jedan dio zaposlenih ljudi koji 
je tamo, ostali su bez glavnice, bez plaža, a mogli bi ostati i bez posla. 
 Hvala.    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Što se tiče tema vodoopskrbe i vodovoda, mi smo praktički izradili, ako se ne varam, 
mislim da je gotov, elaborat o mogućem objedinjavanju  naših vodovoda. Meñutim,  ja ću  
reći  sasvim konkretno, mi smo imali, kao što znate, ove godine izbore i ne bi bilo korektno 
da se ne  sjećamo  rezultata tih izbora i da vidimo  da li  će ta  ista  većina, sa tim istim 
političkim idejama , voditi dalju  županiju. Tu smo htjeli biti vrlo korektni, jer su to  ipak 
kapitalne promjene, kapitalne odluke, ključne odluke, i mogu vam reći moj osobni stav. Ja 
sam  osobno sklon  tome da se to dogodi i čini mi se da bi to  bilo dobro za voñenje jedne 
zajedničke politike u Istri. Da li  će se to dogoditi u ovom trenutku ja vam to  ne mogu reći, jer 
Jakovčić je samo primus inter pares, ma da ponekada neki misle drukčije, ali nije tako. Ja 
moram biti korektan u saslušanju svih argumenata, svih ideja koje postoje oko toga, 
neovisno o tome što jedna politička  opcija bi mogla donijeti jednu takvu odluku, ali mislim da 
to nije put. Mi želimo  čuti vas kolege ih  HDZ-ea  što mislite o tome, kolege iz SDP-ea, 
kolege iz  Nezavisnih vijećnika. Želimo  čuti vaša razmišljanja o tome, jer siguran sam da ova  
većina koja danas upravlja Istrom, IDS-SDP-HNS, ima  svoje ideje, ali mislimo da je korektno  
da o takvim stvarima razgovaramo svi zajedno.  Zato nemojte od mene tražiti da prejudiciram 
odluku. Ja osobno sam sklon tome, ali ne znači da bi odmah to bilo i efikasnije,  da se ne 
zavaravamo. To je ozbiljno pitanje da li bi to bilo efikasnije kada bismo sve to skupa 
objedinili, kao što je argument malih općina. Slična tema, nekih  sličnosti ima, moram reći, 
tako da tu  treba biti  dosta oprezan u donošenu odluke, da li nešto ukidati da bismo kao, 
nazovimo, racionalizirali, a ustvari možda si stvorimo još veće probleme. To je jedno ozbiljno 
pitanje o kojem trebamo, po meni, posvetiti dosta  pažnje prije odluke. da si ne napravimo un 
bucco  nell'aqua, kada već govorimo o vodi, jer je definitivno jasno da zahvaljujući upravo o 
solidarnosti o kojoj sam pričao prije, 99 % stanovništva Istre danas  ima pitku  vodu. To je 
zaista velik uspjeh. Nećete naći  baš  previše regija u Europi  koje su taj problem riješile  na 
takav način. Nećete naći ! I zato moramo biti jako oprezni da jedan sustav koji postoji ne 
narušimo  eventualno samo zbog neke političke ideje. Ja mislim da su političke ideje jako 
važne, jer inače ne bih se bavio ovim poslom,  ali isto tako  želim biti  u cijelosti oprezan oko 
toga kako odlučiti i  na koji način i u kojem pravcu  ići kada je u pitanju ova važna tema.  
 Vaše drugo pitanje vezano za Pevec, teško je ljudima koji rade u  Pevecu, teško 
je ljudima koji rade i drugdje, pa i onima koji  primaju plaće. Gospoña  Biasol je pričala o  
niskim mirovinama i niskim plaćama koje,  nažalost, imamo  u Istri. Ja vam u ovom  trenutku 
mogu reći samo to da sam spreman prihvatiti  razgovor otvorena srca sa kolegama i 
kolegicama koje su  u ovom  trenutku bez posla u  Pevecu ili koji možda imaju posla, ali 
nemaju  plaće. I ako doñe takav zahtjev s njihove  strane i ako misle da im ja mogu možda 
pomoći u nečemu, moji je ured  24 sata otvoren za takve  razgovore i dapače ako imate 
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kontakte s njima slobodno im kažite  neka se slobodno obrate Uredu  Župana, ja  ću  ih vrlo 
rado primiti i pokušati razumjeti i vidjeti da li  mogu nešto napraviti.   
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebu nešto komentirati. 
 Izvolite gospodine Roce, imate riječ. 
 
MARINO ROCE : 
 
 Samo kratko pitanje uz vodoprivredu. Ne bih ulazio u upravljački dio, ali tehnički  je  
već jedan plus napravljen vezano za  povezivanje vodovoda. Izmeñu  Labinskog  i  Pulskog  
vodovoda  je  došlo  do povezivanje, kao i Mutilskog izvorišta i Rakoneka. Ako negdje ima  
viška vode bolje  je da se iskoristi i da se možda prebaci tamo  gdje nedostaje, tako da je 
jedan moment već ove godine napravljen, tehnički jue  povezan Vodovod Labin i Pula.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebu  komentirati ? 
 Izvolite gospodine Župane, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Poštovani kolega Marino Roce, ja bih samo dodao da je ovo samo jedan od  
elemenata. Imamo  još jednu odličnu suradnju Istarskog vodovoda  Buzet i Labinskog 
vodovoda. Do nedavna nije bilo vode u Gračišću, Cerovju, Pićnu i  oni su se dogovorili  da do  
kote  300  radi Labinski vodovod svugdje, neovisno o  takozvanim bivšim općinama, pa tako i 
Cerovlje i u onom dijelu Gologorički Dol, tamo će doći voda iz Labina, a recimo u  Svetu 
Katarinu će doći voda iz Buzeta. Dakle, iznad kote  300 na području  bivše Labinštine, da 
tako  nazovemo, Pićanština, Labinština, će raditi  Istarski  vodovod Buzet, a ispod kote  300 
radi Labinski vodovod. To je još jedan dobar temelj suradnje. Takoñer je  jedan dobar primjer 
suradnje je j povezivanje sustava na području  Žminjštine, gdje su se takli upravo 
zahvaljujući solidarnosti koju smo  stvorili u Istri, Pulski vodovod i  Istarski vodovod iz Buzeta. 
Oni imaju  jedno zajedničko spremište gdje se može koristiti zajednički vodovod, tako da  
mislim da su se u tom kontekstu zaista dogodile dobre stvari. 
 Ali u  upravljačkom dijelu, ja sam otvoren za  razgovor, ali  Županija, morate znati,  
nije vlasnik niti jednog vodovoda, nego su to općine i gradovi. Prema tome  to je još jedna 
tema o kojoj treba razgovarati, ali dobro je, naravno, da vodimo jednu zajedničku politiku  u 
Županiji. Za to sam u svakom slučaju.       
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala lijepa.  
 Na redu je Klub vijećnika IDS-HNS. 
 Riječ ima  vijećnik Marin Grgeta. 
 
MARIN GRGETA : 
 
 Poštovani gospodine predsjedniče, poštovani gospodine Župane sa suradnicima, 
kolegice i kolege vijećnici , ostali prisutni. 
 Moje je pitanje upućeno  gospodinu  Županu, a odnosi se  na aktualna dogañanja  na 
Pulskom sveučilištu, gdje smo svjedoci da je danas ponovno započela blokada Sveučilišta 
od  strane studenata predvoñenih Nezavisnom studentskom inicijativom iz Pule. To je u biti 
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nastavak  blokade i svih velikih studentskih dogañanja  koja su se dešavala na gotovo  svim 
ili  svim Hrvatskim sveučilištima u travnju, gdje su  pulski studenti bili  meñu  najaktivnijima. 
Naime, oni imaju razloga da budu meñu  najaktivnijima  budući da osim problematike koja  
tišti i sve druge studente u zemlji, - problematika  besplatnog  studiranja za sve i problema u  
funkcioniranju  u implementaciji  Bolonjskog  procesa, - svjedoci smo da pulski studenti imaju 
problema i sa osnovnom infrastrukturom i osnovnim uvjetima za studiranje. Znamo svi da u 
Puli nema ni studentskog  doma, a ni prave studentske menze, već se studentska prehrana 
krpa  na sve načine. 
 Moje pitanje ne upućujem ga zbog toga  da bismo  skupljali jeftine političke poene na 
studentima. Kako je to  jedna škakljiva  tema  mislim da  treba postignuti konsenzus  i da se 
sve političke snage trebaju dogovoriti i udružiti kako bi se taj  problem riješio. Mogu reći da 
osobno i organizacija  kojoj predsjedam, koju predstavljam, Klub mladih IDS-a, bezrezervno 
podržavamo to što traže studenti  i što se tiče infrastrukture, a i što se tiče općeg zahtjeva za 
besplatnim školstvom, budući da postoje poprilično precizni proračuni koji pokazuju  da je to 
stvar koja bi se i u  trenucima krize mogla financirati, obzirom da se  iz  školarine, ako se ne 
varam,  godišnje prikupi  400 ili 500.000,00 kuna. Mislim da je ta politika  neprihvaćanja tih 
zahtjeva upravo šusta suprotnost deklariranim programima u Hrvatskoj kao Društvu znanja.   
 Pitanje za gospodina Župana je : koji je stav  Istarske županije po pitanju blokade  i 
općenito po pitanju studentskih zahtjeva  i problema, te koji je njegov  stav kao  Župana. 
 Hvala lijepa. 
                                                                                                                                                                                                  
DINO KOZLEVAC : 
 
 Hvala vama. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ.  
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Moram reći da bih osobno bio sretniji  da studenti nisu bili prinuñeni blokirati rad 
Sveučilišta. Osobno  bih bio  sretniji kada bi se  svi na neki  način, jedna vrsta mladih, mogli 
posvetiti više znanju, nego ovakvim  akcijama, ali očito je  da nemaju kuda i zato imaju našu 
podršku, jer činjenica je da  smo  se obećanja oko  Sveučilišta u Puli naslušali. U  Državnom 
proračunu naziru se skromni 4 i nešto milijuna kuna, ali  zna se dogoditi da  se i ne isplate. 
 Istra treba jako  Sveučilište. To Sveučilište napokon treba barem minimalnu 
infrastrukturu, studentski dom i jedna poštena studentska menza. Pa nemoguće je da  danas 
u trećem mileniju se ovako postavljaju odnosi u ovoj zemlji. 

 Danas sam bio u budućem  Sveučilišnom  kampusu, prošetao sam, pogledao malo 
ponovno  te zgrade i zaista je tužno i biti Župan u jednoj  županiji kada ne možemo odraditi s 
Ministarstvom znanosti i obrazovanja ono što je  legitimna potreba naših mladih  ljudi. I apel i 
s moje strane pridružujući se  studentima, zaista apel prema Ministarstvu da napokon novi 
ministar doñe u Istru, da pogleda što  hoćemo napraviti i  da napokon to napravimo. Skoro  
10 godina razgovaramo o tome. I ja vjerujem da će i ova poruka mladih, ali i ova naša poruke 
s ove Županijske skupštine valjda  će je netko  čuti i napokon doći u  tu našu Pulu, pogledati 
što  želimo, jer zaista  možemo napraviti jedan  fantastičan kampus. Vi ste svi bili iz jednog ili 
drugog razloga u tim zgradama stare bolnice, koja danas većina zjapi prazna, a mi smo , kao 
Županija, dodijelili te zgrade Sveučilištu u dobroj vjeri, jer je bivši ministar i bivši premjer, 
zaista obećavao da  će se  vrlo brzo stvari dogoditi. Nažalost se nisu dogodile,  dobrih  četiri, 
pet godina. Ja vjerujem  da će novi  ministar, nova premijerka, imati zaista senzibilitet za  
Sveučilište u  Puli. Možda sam opet nepopravljivi optimista, ali  ako netko ne vidi što nam 
treba, onda zaista ako je i blokada u pitanju, pa  neka je blokada. 

 Ja osobno  želim uvijek biti na konstruktivnoj strani svih tih zbivanja, meñutim,  ovdje 
očito studenti su ocijenili da nemaju više kamo i da jedino na taj način mogu zaštiti svoje 
interese koji su legitimni i zato  neovisno o tome što Istarska  županija nije osnivač 
Sveučilišta, neovisno o tome  što nije to naša domena rada, ali to su naši  studenti i 
studentice, to su naši sugrañani i mislim da im trebamo izraziti solidarnost i  podršku i poruku 
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Ministarstvu, novom ministru, kojeg  osobno cijenim, jer ga poznajem, mislim da je on jedna 
vrlo  ozbiljna i kvalitetna osoba, ali  nadam se da će tu kvalitetu osobe prenijeti i na novu 
kvalitetu Sveučilišta u Puli i zato  i s ove govornice poziv da se čim prije  ministar pojavi u 
Istri i da se čim prije donesu konkretne odluke kako  ćemo   renovirati zgrade bivše  bolnice u 
onom  dijelu austrijske bolnice  i da na  neki način napokon taj kampus ima  neko svjetlo na 
kraju tunela, što se kaže.     
 S moje strane još jednom jasna podrška, ali  i u uvjerenju  da će se  studenti vrlo brzo 
vratiti u klupe i da  ćemo dobiti dobre vijesti, da će se napokon uvažiti interesi  koji su zaista 
legitimni od strane  studenata u Puli. 
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem gospodinu  Županu. 
 Imate li potrebe komentara ? 
 Nema.  
 Hvala.  
 Na redu je  Klub Nezavisnih vijećnika.  
 Riječ ima  gospodin  Viktor Krapljanov. 
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 
 
 Poštovani predsjedniče, Župane sa suradnicima, kolege vijećnice i vijećnici i ostali 
prisutni. 
 Imam dva pitanja.  

1. Pitanje.     
   Kako je Župan na zadnjoj sjednici naglasio kako je prometna infrastruktura od velike 

važnosti za Istru i kako ćete se zalagati za rješavanje problema zastoja na Hrvatsko - 
slovenskoj granici, pričamo  Kaštelu, postavljam pitanje ureñenja županijske ceste 
Markovac-Umag. Dakle, radi se o ulazu u Hrvatsku i Istru , tj. u ljetnim mjesecima vrlo važnoj 
cesti koja služi i kao alternativna cesta, koju ljudi koriste,  čak i do Poreča i Pule, jer 
jednostavno dolazi do čepova  tamo i jednostavno je nemoguće proći Ipsilon. I ne samo to, 
nego je ta županijska cesta, jedna od najopasnijih, svjedoci smo brojnih  nesreća sa smrtnim  
slučajevima..  

Moje pitanje je sljedeće: kada će se i na koji način (možda sa zajedničkim 
financiranjem grada Umaga i pomoći IŽ) prometnica srediti kako ne bi bilo ne samo ružna 
slika ulaska u Hrvatsku i Istru već i županijska cesta koja zadovoljava minimum standarda 
normalne prometnice 

2. pitanje. 
   Plinofikacija Istre o kojoj se puno pričalo prije izbora, pričamo  sada o  sjevernom 
distribucijskom  području, dakle, pričam o Rovinju, Poreču i Umagu. Koliko ja znam 
distribucijski sustav do gradova se rješava. Meñutim,  distribucija plina je regulirana 
djelatnost u Hrvatskoj, što znači da osim sa Županijom koncesionar mora imati i odnos 
prema Hrvatskoj regulatornoj agenciji koja odreñuje cijenu plina i usluga., meñutim što je sa 
natječajnom dokumentacijom koja uključuje i projektnu dokumentaciju te raspisivanje javnog 
natječaja za koncesionara koji je po nekim prijašnjim izjavama trebao biti već odavno gotov. 

Hvala lijepa.  
   
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Imam  jednu lijepu vijest za vas. 
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 S naše zadnje sjednice  Županijske skupštine Istarske  županije znam da ste bili  sa 
sličnim pitanjima oko cestovne infrastrukture, i ja sam upravo malo prije završio  razgovor s 
Buguesom. Istina, razgovarali smo o mogućem privatno – javnom partnerstvu oko bolnice u 
Puli. Oni rade  petnaestak bolnica danas u  Engleskoj i Francuskoj, ali smo se dotakli, jer se 
radi o  Buguesom, koji radi Istarski ipsilon, naravno, neko drugo odjeljenje, i imamo najavu 
da će do  sezone, negdje do 1.06.2010. godine, naš Ipsilon postati autocesta od  Pule do 
Kanfanara, od Stancije  Peličeti do  Kanfanara, i ono što je bitno za ovaj dio Istre o kojemu 
govorite, je onaj dio koji  će ići od  raskršće na Plovaniji, gdje se izlazi s Ipsilona, pa do 
granice sa Slovenijom. Dakle, to je ono što  će oni otvoriti do turističke sezone i onda će 
protočnog onog dijela  cesta biti daleko drukčije nego što je, nažalost, danas zbog  činjenice 
da je tamo  raskršće, jedno improvizirano rješenje raskršća, ne mogu to drukčije nazvati, biti 
razriješeno na način da će Ipsilon ići direktno na  granični prijelaz, direktno će ići na Kaštel. 
To je ono što je  dobra vijest u svemu tome 
 Što se tiče ceste koju ste  spomenuli, ima puno cesta u Istri koje su u lošem stanju. I 
ja nisam od onih  župana koji  će stavljati probleme pod tepih i reći sve je super, lakirovka, 
sve je idealno itd., kada znamo da nije, kada znamo da je ta cesta problem, kada znamo da 
je problem cesta Kanfanar – Žminj, kada znamo da je problem cesta Višnjan – Karojba i ima 
ih još. 
 U ovom slučaju, ako govorimo o mogućem zajedničkom poslu  sa gradom Umagom, 
mi smo  naravno zainteresirani, imat ćemo  raspravu, uostalom i danas, oko  Županijske 
uprave za ceste, pa  će biti prilika da o tome diskutirate, da vidite, možda je vaš stav točan 
da je to veći prioritet od možda nekih drugih prioriteta koji u ovom trenutku idu, ali mislim da 
trebamo ovdje  zajedničkim argumentima razgovarati u kojem pravcu usmjeriti novac. U 
svakom slučaju pozdravljam ideju da Grad Umag sudjeluje sa  sredstvima , kao što su to već 
učinili neki gradovi u Istri. Mislim da je to dobar put i da se onda mogu lakše  razriješiti te 
teme. Nadam se da ćemo na neki  način naći rješenje i za ovaj pravac, koji objektivno  nije u 
najgorem stanju u odnosu na neke ceste koje sam spomenuo i to treba  reći.  I to  nažalost 
moram konstatirati, ali naravno vi  ćete braniti to, dolazite iz tog  dijela Istre, pa  ćete 
vjerojatno govoriti na taj način.  Ja bih  volio, naravno, kao i  vi  sigurno da su sve naše ceste 
u daleko boljem stanju nego što jesu, meñutim, i  županijske uprave za  ceste su 
konstituirane na način da  su im dana brda obećanja i na kraju ta obećanja su ostala 
uglavnom u tim rupama po našim asfaltima koji nisu dobri, a neke od tih pravaca  sam i ja  
naveo.   
 Što se tiče  plinofikacije Istre, kada bi sve bilo u našim rukama, već bi sve bilo gotovo. 
Evo, mi  čekamo ne znam koliko dugo jedno mišljenje Ministarstva gospodarstva da , 
zamislite sada ovaj apsurd, eventualna koncesija nije privatno – javno partnerstvo. Tu se 
traže mišljenja, stavovi, svi nešto mudrijaše oko toga, a da ne govorimo o drugim 
procedurama koje su  bile  neophodne , koje su se trebale činiti do današnjih dana. Meñutim, 
ono što želim reći, nadam se da će napokon Ministarstvo gospodarstva dati taj papir, to 
mišljenje,  da bismo mogli ići u natječaj i kada sve bude u našim rukama, onda budite 
sigurno da više od  24 sata  to neće čekati u ničijoj ladici u ovoj  županiji, nego  će odmah biti 
donesene potrebne odluke, u ovom  slučaju konkretno natječaj za koncesionara i vjerujem 
da će onda i taj koncesionar biti izabrana. Naravno, tko  će biti izabran ne mogu  reći, jer 
natječaj je  kao i svaki natječaj, pa prema tome bit će izabran onaj koji  će dati najpovoljnije 
uvjete i onda očekujemo jednu postupnu plinofikaciju, racionalnu, pametnu plinofikaciju, u 
kojoj će najprije do plina doći veliki potrošači kako bismo upravo našim grañanima mogli 
omogućiti što prihvatljiviju cijenu plina. Zato  želimo  uključiti najprije velike potrošače. 
Priključak  za velikog potrošača je maltene slično  vrijednosti i za malog potrošača i u tom 
kontekstu želimo uključiti najprije velike potrošače, kako bismo imali što  veću potrošnju plina 
i kako bismo onda mogli zaista i našim sugrañanima, obiteljima i svima onima koji imaju 
stanove. omogućiti što pristojniju cijenu plina i što lakši dolazak plina  do njihovih  kućanstava 
odnosno domaćinstava.   
 
DINO KOZLEVAC : 
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 Zahvaljujem. 
 Imate li potrebe za dodatnim  pitanjem ? 
 Izvolite gospodine Krapljanov, imate riječ.  
 
VIKTOR KRAPLJANOV : 
 
 Ispričavam se. 

Ako mi možete samo objasniti koje se mišljenje  traži. Nismo to nigdje vidjeli u javnim 
glasilima.  Zadarska  županija je već dobila suglasnost, napravili su Povjerenstvo za javna 
nadmetanja. Nije mi jasno gdje je stalo to mišljenje.  
 Hvala.  
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujem. 
 Gospodine Župane izvolite, imate riječ. 
 
IVAN JAKOV ČIĆ : 
 
 Meni je drago da zaista mogu odgovoriti na ovo pitanje, sada još preciznije. Naime, 
možda u nekim papirima koje ste vi  čitali  toga nema. Meñutim, činjenica je da  postoji 
procedura koja je za  mene apsurdna moram reći, ali je takva, a kao što znate mi  smo 
legalisti i ne možemo raditi protiv propisa i protiv  zakona. 
 Agencija za privatno i javno partnerstvo, što je nova  agencija u Hrvatskoj, 
Ministarstvo gospodarstva i Ministarstvo financija, ako se ne varam, moraju se uskladiti i 
zaključiti   da natječaj nije privatno-javno partnerstvo, nego je  natječaj. I sada dok oni to 
zajedno  ne doñu do tog zaključka, mi ne možemo ništa  napraviti. To vam je  način kako 
funkcioniramo. Jesam li vam sve rekao sada !? Nama nedostaje  taj papir, jer ako idemo na 
natječaj  bez tog papira opet će nam poništiti natječaj, ponovno  će nam trebati druga  tri 
mjeseca. Mi  želimo raditi sve  legis  artis, a legis artis u ovoj državi znači, izmeñu ostalog, i 
vrijeme.  Vrijeme, kao što vidite, protječe. Moram reći da  Plinacro, državna tvrtka koja radi 
posao, radi odlično taj posao, tako da ne bi ispalo ovdje da ja samo kritiziram državu. Oni koji 
rade dobro  treba im reći da  rade dobro. Plinacro radi ozbiljno taj posao. Zato  želim jasno  
to  reći, ali  Plinacro lijepo stavlja cijevi, radi itd., a s druge strane mi smo  zavezanih ruku, ne 
možemo ići u natječaj, jer opet  netko drugi tamo iz državne uprave nije odradio svoj posao. 
U takvoj smo jednoj , ja bih rekao, jednostavno, glupoj situaciji. Ne znam više koji izraz 
upotrijebiti. Imamo sada najave, sada mi kolege kažu , da bi to za nekoliko dana, za sedam 
dana otprilike, to moglo  biti riješeno, ali nadam se da će biti  riješeno, ako ne onda ću na 
slijedećoj sjednici  Županijske skupštine reći  i dalje smo u toj  glupoj situaciji. Što da vam 
kažem  drugo ?    
 
DINO KOZLEVAC : 
 
 Zahvaljujemo gospodinu  Županu.  
 I konstatiram da je upravo isteklo  vrijeme prije minutu za vijećnička pitanja. Moram 
reći  da sam zbrojio precizno da je poštivano   dva i pol minuta za pitanja i  5 minuta za 
odgovore na postavljena pitanja, 61 i pol minuta, 63 minute je ukupno potrošeno. Prema 
tome svi su bili gore – dolje korektni u prosijeku. 
 I slijedeći puta prvi je na redu  Klub Nezavisnih vijećnika za vijećnička pitanja.  
 Ovime zaključujem prvu točku dnevnog reda.  
 Zahvaljujem svima na korektnosti.  
 
 AD – 2 OSTAVKA NA DUŽNOST ČLANA  ŽUPANIJSKE 
                       SKUPŠTINE ISTARSKE ŽUPANIJE 
  



 21 

a) Ostavka na dužnost člana Županijske skupštine Istarske 
     županije 
b) Verifikacija člana Županijske skupštine Istarske županije 
c) Svečana prisega člana Županijske skupštine Istarske županije 
 

Ova točka dnevnog reda je uvjetovana ostavkom na dužnost člana Županijske 
skupštine Istarske županije, koju je podnio Damir Kajin, ovjerena i zaprimljena 6.011.2009.  

LUCIJA DEBELJUH  , predsjednica  Mandatno – verifikacijske komisije Županijske 
skupštine Istarske županije, podnijela je IZVJEŠĆE MANDATNO-VERIFIKACIJSKE 
KOMISIJE, koja se sastala  23. studenog 2009. godine, u sastavu: 

1. LUCIJA DEBELJUH, predsjednica 
2. SERGIO BASKIJERA, član 
3. VIKTOR KRAPLJANOV, član,  

koja je utvrdila  sljedeće činjenice: 
1. Da je izabrani kandidat s liste IDS-HNS-a Damir Kajin iz Buzeta podnio ostavku na 

dužnost člana Županijske skupštine Istarske županije. Navedena ostavka zaprimljena 
je 6. studenoga  2009. godine. 

2. Odlukom IDS-a od 10. studenoga zaprimljene  11. studenog  2009. godine utvrñuje 
se odlukom IDS-a umjesto  Damira Kajina  zamjenica  Vesna Dabo – Vlahović iz 
Pule. 
  
Slijedom navedenog Mandatno-verifikacijska komisija utvrñuje sljedeće akte: Odluku i 

Rješenje. 
 a) 

ODLUKA 
 
o prestanku mandata člana  Županijske skupštine Istarske  županije  Damj ira  Kajina i 

 b) 
RJEŠENJE 

 
o verifikaciji mandata članice  Županijske skupštine Istarske županije umje sto 
vijećnika Damira  Kjina, gospo ñe  Vesne  Dabo – Vlahovi ć, iz Pule, Valdebe čki put 50. 
  

I. 
Umjesto vijećnika Damira Kajina, verificira se mandat vijećnici Županijske skupštine 

Istarske županije Sonji Dabo – Vlahović iz Pule, Valdebečki put 50. 
II. 

 Ovo Rješenje stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u "Službenim 
novinama Istarske županije". 

  
Predsjednik DINO KOZLEVA, utvrñuje da je Skupština primila na znanje  Izvješće 

Mandatn-verifikacijske komisije. 
 Poziva novu vijećnicu, gospoñu Vesnu  Dabo – Vlahović, da ustane kako bi položila 
svečanu prisegu. 
 Čita tekst prisegu na  hrvatskom i talijanskom jeziku, nakon čega će gospoña Sonja 
Dabo – Vahović,  prisegnuti izgovaranjem riječi «Prisežem» ili «Lo giuro». 

 
“ Prisežem da ću prava i obveze člana Skupštine Istarske županije obavljati 

savjesno i odgovorno, radi gospodarskog, kulturnog i socijalnog probitka Istarske 
županije i da ću se u obavljanju dužnosti člana Skupštine Istarske županije pridržavati 
Statuta Istarske županije te da ću štititi i promicati regionalne osobitosti Istre".  
  

“Giuro che svolgerò coscienziosamente e con respons abilità I'incarico 
derivatomi dei diritti e doveri di membro dell'Asse mblea regionale, per lo Sviluppo 
economico, culturale e sociale della Regione Istria na, che mi atterrò allo Statuto della 
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Regione Istriana nell'espletamento dei miei doveri di membro, a che tutelerò e 
affermerò le peculiarità dell'Istria." 
 
VESNA DABO – VLAHOVI Ć : «Prisežem».  
  
 Predsjednik DINO KOZLEVAC , čestita novoj vijećnici što je popraćeno aplauzom. 
   

AD – 3 PRIJEDLOG PRORAČUNA  ISTARSKE ŽUPANIJE  
            (I. Čitanje) 
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić 
Uvodne napomene je dao IVAN JAKOV ČIĆ, Župan Istarske  županije, a  potom je 

prezentaciju Prijedloga Proračuna Istarske županije  (1. čitanje) izvršila SLAVICA BENČIĆ, 
pročelnica Upravnog odjela  za proračun i gospodarstvo.   

U  raspravi su sudjelovali : IVAN BUBIĆ, u ime Kluba vije ćnika  HDZ-HSS, PLINIO  
CUCCURIN, koji  u ime Kluba  Nezavisnih vije ćnika iznosi  slijede će : 

Iako je u obrazloženju prijedloga Proračuna IŽ za 2010.g. navedeno da se radi o 
„izrazito restriktivnom proračunu“ te da je težište stavljeno na „štednju i racionalno 
ponašanje“, iz pojedinih stavaka i obrazloženja može se zaključiti da je ovo stagnirajući 
Proračun odnosno Proračun koji ne sadrži niti jednu razvojnu stavku, ali da istovremeno o 
štednji i racionalnom ponašanju nema ni traga. 
 

Naime, iz Statuta IŽ (članci 65. i 66.) jasno proizlazi da smo paralelno s Proračunom  
trebali dobiti i Mandatni program Župana  koji bi trebao sadržavati viziju i osnovne ciljeve 
rada našeg župana, strategiju kojom namjerava ostvariti tu viziju i ciljeve svog rada, kao i 
konkretne aktivnosti koje misli poduzimati u okviru danih ovlasti kako bi realizirao ciljeve svog 
programa i dao vlastiti doprinos rješavanju najaktualnijih problema naše županije. Isto tako i 
župan bi nam trebao znati obrazložiti zbog čega je ovaj Proračun sada najednom  
stagnirajući i restriktivan, što je šusta suprotnost obećanjima iz njegove izborne kampanje 
kada je obećavao rast i razvoj. Dakle, tražim odgovor na pitanje što se to tako drastično 
promijenilo u zadnjih pola godine od kada je istarskim grañanima nuñena potpuno drukčija 
perspektiva od ove koju danas imamo pred sobom u obliku prijedloga Proračuna. Drugo, 
volio bih da mi se pokaže u čemu se to ogleda štednja i racionalno ponašanje, kad već o 
rastu i razvoju nema ni riječi.  
 
 Mi iz Ladonje, naprotiv smatramo da Istra može i mora ići naprijed i to bez odgañanja. 
Glavna pretpostavka za to je upravo Proračun za 2010. godinu ali i odlučnost o nužnosti 
promjena u voñenju politike na razini Istarske županije. Izmijenjena situacija u ukupnom 
okruženju – globalnom, europskom, hrvatskom traži od nas da i mi, shvaćajući nove 
realnosti, i sami pokrenemo promjene u pristupu vlastitom razvoju – društvenom i 
ekonomskom. To podrazumijeva drukčije i aktivnije voñenje svih politika na koje mi sami 
možemo utjecati, a osobito onih koje izravno utječu na uvjete života naših grañana, kao što 
su socijalna politika, briga o djeci i mladima, briga o potrebama starijih i nemoćnih, onih koji 
ostaju bez posla, o školstvu, zdravstvu, prioritetima razvojne i gospodarske politike, itd. 
Sadašnje politike vode se bez unaprijed poznatih i dogovorenih ciljeva, bez uključivanja onih 
koji mogu dati kvalitetan doprinos formuliranju i provedbi tih politika (znanosti, gospodarstva, 
predstavnika akademske zajednice, itd.), bez grañana, a da o konsenzusu i partnerstvu o 
čemu su vladajući a i sam župan u vrijeme izbora  najviše govorili, i ne govorim. Stari pristup, 
koji se očito želi nastaviti i u ovom skupštinskom sazivu i na čelu s novim – starim županom 
omogućile su raspodjelu sredstava istarskih poreznih obveznika bez transparentnih, jasnih i 
objektivnih kriterija raspodjele pri čemu posebno mislim na kapitalne pomoći i donacije. Ne 
postoje jasni  stavovi koje su strateške djelatnosti, pravci koje će Županija poticati i na kojima 
će temeljiti svoj budući rast i razvoj, već nam Župan prilikom vijećničkih pitanja „otkriva tajne“ 
( sjetimo se samo prethodne sjednice) o tome što i kako namjerava raditi.  
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Ovim se Proračunom ta politika nastavlja, osim što se poseže za restrikcijama koje su 
u stvari „kozmetičke naravi“, a znakovito dodiruju neke korisnike koji „nisu na liniji – svi 
znamo čijoj“. No, ono što nedostaje, a ključno je, jest prijeko potreban program izlaska iz 
teškoća i dugoročni plan razvoja. Nastavak sadašnjeg načina rada koji se temelji na 
provjerenom konceptu „ja tebi novce - ti meni odanost“ ne vodi naprijed, već nas vrti uvijek u 
istom krugu. 
Zato naglašavam – Kvalitetniji pristup i nužne prom jene u ovom trenutku ovise o 
politi čkoj odluci da se ve ć u ovom prijedlogu Prora čuna pristupi reformama i zaokretu 
u ekonomskim i drugim politikama, iako to može biti  nepopularno jer će zadirati u 
stečena prava i sinekure mnogih pojedinaca. Ako se prom jene ne po čnu sada, uz ovaj 
Proračun, stvarno ne će početi prije sljede ćih izbora. To je za Istru i istarske interese 
potpuno neprihvatljivo i štetno. 
 

Na svakoj smo skupštini govorili o tome i opet ćemo ponoviti: prvi korak u promjenama 
mora biti  reorganizacija županijskih, gradskih i o pćinskih odjela te korisnika 
prora čunskih sredstava i pove ćanje efikasnosti čitavog javnog sektora. Npr.  

- umjesto da iskoristimo sadašnji trenutak u reorganizaciji, župan je povećao broj 
upravnih odjela, dok primjerice Varaždinska županija koristeći ovaj ekonomski 
trenutak i promjene u Zakonu o općem upravnom postupku kreće u smanjenje broja 
upravnih odjela i očekuje efikasniju i jeftiniju upravu, i za to dobiva anketnu podršku 
više od 70% birača; 

- Županija ima 70-tak proračunskih korisnika koji imaju račune u različitim bankama; 
stavljanjem računa u jednoj banci povećava se likvidnost i mogući su bolji uvjeti 
štednje i pozajmica. Ako bi se tome pridružili, barem dio gradova i općina u Županiji 
pozitivni financijski učinci i uštede bili bi još veći; 

- umjesto da se poveća broj zaposlenih po projektima na odreñeno vrijeme, 
preraspodjelom poslova izmeñu postojećih djelatnika u IŽ i JLS moguće su uštede, 
npr. zašto na projektu EU radi administrator na odreñeno vrijeme kada se ti poslovi 
mogu rasporediti unutar postojećih djelatnika; ako se može osnovati služba unutarnje 
revizije jedinstveno za Županiju i JLS i time ostvariti uštede, mogu i drugdje. Nadalje, 
ako Žminj, Kanfanar i Bale idu na zajedničko zapošljavanje komunalnog redara, a ne 
zapošljavanje  tri redara svatko za sebe, zašto se ne bi uštede napravile i na drugim 
reorganizacijama na razini Županije kada članak 14 Statuta takvo što ne brani, 
štoviše, čak i potiče?  

- na potrebu objedinjavanja - centralizaciji javne nabave na razini Županije i JLS već 
smo puno puta upozoravali kao na preduvjet za stvaranje većih ušteda. Premda do 
sada bez rezultata, nećemo odustati jer je to jednostavno nešto što nema alternativu. 
Evo, i vlada je donijela sličnu Uredbu. Umjesto da bude prva, kao najrazvijenija 
Županija, istarska se vlast tome opire. Zanima me zašto. 

- kada će, ako ne sada biti vrijeme za racionalizacije i ukidanje velikog broja nadzornih 
odbora u trgovačkim društvima kojima ti odbori nisu zakonska obveza ili ukidanju ili 
smanjivanju naknada članovima njihovih nadzornih odbora, spajanju i logičnom 
objedinjavanju poslova javnih poduzeća i javnih ustanova na razini Županije? 
To što tražimo je u stvari rad na programu promjene dosadašnjeg sustava vrijednosti, 

usmjeravajući životnu i radnu filozofiju na to da se učiti mora čitav život, raditi više, a trošiti u 
okviru mogućnosti. Isto tako, taj novi sustav vrijednosti temelji se na  odgovornosti svakog od 
nas za posao koji obavljamo i to u svakom trenutku, bez obzira na okolnosti, što 
podrazumijeva i spremnosti da snosimo posljedice odluka koje donosimo. 

 
Vijećnici Ladonje će tijekom rasprave o proračunu, kako u prvom, tako i u drugom 

čitanju iznositi naše konkretne prijedloge i amandmane. Meñutim, tehnički amandmani značit 
će da se nekome nešto uzima da bi se drugome dalo, a mi prvenstveno od predlagatelja 
tražimo da osigura veća sredstava, ne samo temeljem postojećih ili novih prihoda već i 
štednjom i preispitivanjem predloženih stavki, kako na prihodnoj, tako i rashodnoj strani 
Proračuna. A takav pristup zahtijeva radikalnije poteze od kojih sam neke spomenuo.  
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Na kraju, lijepo vas sve, osobito predlagatelje ovog Proračuna, a i župana, molim da 

ne podcjenjujete zdrav razum i pamet istarskih grañana, pa i nas ovdje te da opravdanje za 
nespremnost da se ozbiljno suočite s težinom gospodarskog trenutka u kome se nalazimo, 
tražite u nekooperativnosti Zagreba, u stilu: „Zagreb se ponaša prema nama kao maćeha; 
dajemo 10 milijardi u Zagreb, a on nama ništa“ ili pak „Nemamo mi Kalmetu“, „Za sveučilište i 
bolnicu u Mostaru može, a za nas ne može“ i sličnom. Jer ako stvarno raspolažemo s tolikim 
sredstvima, zasigurno nešto ostaje i nama ovdje, pa ja pitam zašto onda ne poduzmemo  
korake da time gospodarimo na način da od toga imaju korist svi grañani i sve jedinice 
lokalne samouprave u Istarskoj županiji, a ne samo oni koji su bliži vlasti, kako to 
prigovaramo Zagrebu. 
 
 U  nastavku u raspravi  sudjeluje IVAN JAKOV ČIĆ , koji se svrnuo na izlaganje  
vijećnika Plinia Cuccurina, predsjednika Kluba  Nezavisn ih  vije ća, TEDI CHIAVALON , 
u ime Kluba vije ćnika IDS-HNS, LUCIJA DEBELJUH , u ime Kluba vije ćnika  SDP-
ZELENI;  u pojedinačnoj  raspravi LUCIJA DEBELJUH ,TEDI CHIAVALON , replika, 
LUCIJA DEBELJUH, odgovor na  repliku. TEDI CHIAVALO N, VLADO IVETIĆ, koji 
podnosi  slijede će amandmane. 
  

Amandman broj 1 
 
 Što se tiče Proračuna za 2010.god. Iz pozicije 349 djela za poljoprivredu vidljivo je da 
za manifestaciju Vinistra u Poreču predviñena je potpora u iznosu od 470.000 kn, iz pozicije 
366 tekuća pomoć gradu Umagu za Cro-fisch 100.000,00kn, nigdje ne vidim poziciju ni 
planiran iznos za ISAP – meñunarodni sajam pršuta koji će se po četvrti put održati slijedeće 
godine u Tinjanu. Smatram da takva manifestacija zaslužuje poziciju u Proračunu Istarske 
županije, jer sajam ima meñunarodni karakter a tim više pomoć je nužna jer ga organizira 
mala općina koja je po njemu postala poznata u Hrvatskoj i  šire, a ne treba govoriti koja je to 
promocija za Istarsku županiju i državu. 
 Molim da resorni odjel i pročelnik odjela osiguraju barem polovicu iznosa (230.000,00 
kuna)  koji se dodjeljuje Vinistri jer nemojmo zaboraviti koje proračune imaju grad Poreč ili 
grad Umag u odnosu na jedan Tinjan. 
 

Amandman broj 2 
 
 U razdjelu 011 – kabinet župana predviñeno je 700 000kn na poziciju 381.  Nije 
vidljivo kamo će ići taj novac u koje općine ili investicije. Ako je namijenjen lokalnoj 
samoupravi  bilo bi dobro da općine znaju unaprijed na što mogu računati. 
 U razdjelu 014 – upravni odjel za gospodarstvom 
 pozicija 711 – kapitalne pomoći JLS predviñeno je 1500 000kn, koliko mogu primijetiti 
to je potpora za razvoj poslovnih zona. Smatram da prije nastavka pomoći poslovnim 
zonama treba  jasno navesti kojim se  kriterijima rukovodite kada dodjeljujete te pomoći. 
 

Amandman broj 3 
 
Što je sa kapitalnoj pomoći općinama za razvoj infrastrukture (groblja, kapelica, asfaltiranja 
lokalnih cesta, javne rasvjete, obnova starih škola) koju su godinama dobivale odreñene 
općine ali ne sve podjednako unatoč stalnim traženjima. Stoga, predlažem  usvajanje jasnih i 
transparentnih kriterija. 
  

Amandman broj 4 
 
Pomoć zvjezdarnici Višnjan je smanjena, no nismo mogli dobiti obrazloženje za to. Kada 
znamo da je naš Župan veliki zaljubljenik u astronomiju  i svojevremeno je kao dječak 
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osnovao u Poreču društvo astronauta, vjerujem da će se i on založiti da  sredstva za 
zvjezdarnicu ostanu ista kao i ove godine. 
 (Smijeh). 
 Smijete se. Ja sam to osobno  čuo od gospodina Župana na Zvjezdarnici. 
 Ja samo govorim istinu i to je ono što sam čuo. 
 

Amandman broj 5 
     

Meñustranačkim dogovorom dogovoreno je da će se predvidjeti sredstva  
za mjesečnu emisiju na dvije naše televizije i radiju o radu ove Skupštine i njenih vijećnika. U 
stavkama Proračuna nismo pronašli ovu stavku, pa predlažem da se ista i uvrsti u iznosu 
kojeg utvrde stručne službe, te da prijenos koji vrši NIT, ako je moguće, bude direktan a ne 
da  se emitira dan kasnije. 
 Pitati  ćete se vjerojatno  gdje da  se  skine, iz koje pozicije. Odgovor po meni se  
nalazi u uštedama, u  šparanju po svim pozicijama, a naravno tamo gdje je to moguće  s 
obzirom na kriznu godinu koja dolazi. 
 Na kraju, slušajući gospodina  Tedi Chiavalona, morali bismo se možda upitati  svi mi, 
zbog  čega taj Zagreb, ta Vlada, daje manje sredstava Istarskoj  županiji nego  drugim 
županijama. Možda da se ipak  zapitamo svi skupa. 
 I neću stati sada u obranu, rekao je gospodin Župan, našeg šefa. On nije  šef, on je 
predsjednik Kluba Nezavisnih vijećnika  Ladonje, ali bismo trebali da možda ipak  svi skupa  
ne izletimo. Gospodine Župane, vi ste onako malo odmah reagirao, da se može da ipak 
pročita ono što je pročitao i predao. Ima tamo  jako dobrih prijedloga, možda stvarno gdje se 
mogu uštede napraviti, da možda malo smirimo  tenzije, da pokušamo  svi zajedno doprinijeti 
da idemo naprijed.  

U nastavku IVAN JAKOV ČIĆ, očituje se na izlaganje vijećnika  Vlade Ivetića, VLADO 
IVETIĆ, dopunsko obrazloženje, VIKTOR KRAPLJANOV,  nastavno daje sljedeće  
komentare: 

 
1. Kod planiranja prihoda iz poreza na dohodak smatram da treba ići sa još 

restriktivnijim planom jer nema naznaka za gospodarskim oporavkom, postoje veće najave 
za otkazivanjem ugovora o radu ( npr. slučaj Pevec) te smanjenje za nekoliko stotina tisuća 
kuna u odnosu na lani smatram nerealnim). 

2. Uz Proračun nije dostavljen izvještaj o ostvarenim stavkama ,stoga je teško 
procijeniti stavke koje se u ovom Proračunu ponovno javljaju a radi se o jednokratnim 
projektima. 

3.Predlažem, ukidanje plaće djelatnika na EU projektima jer se isti poslovi mogu 
obaviti unutarnjom reorganizacijom ili dogovorom sa drugim JLS. 

4. Razdjel 002 - upravni odjel za lokalnu i područnu samoupravu- treba citirati 
sadašnju Odluku o ustroju upravnih odjela i navesti nove nadležnosti što u obrazloženju 
Proračuna nije učinjeno. 

5. Razdjel 004 - upravni odjel za održivi razvoj nisu nam jasna mjerila za donaciju što 
dovodi do netransparentnosti dodjele sredstava. Zbog čega se u ovom odjelu predviñaju 
sredstva za rekonstrukciju zgrade Admiraliteta? Molio bi i izvještaj o IDA-i da doñe na 
Skupštinu. 

6. Razdjel 005 - upravni odjel za turizam – iskazan je previše općenito, a to je odjel 
koji bi trebao raditi i postizanju sinergijskih učinaka sa turističkom i ostalom privredom pa nije 
jasno da li to čini , a ako čini koji su efekti. 

7.Razdjel 009 - upravni odjel za obrazovanje, sport i tehničku kulturu. Predlažem 
izradu jedinstvenih mjerila za studentske nagrade i potpore na nivou Županije i JLS te 
udruživanje sredstava Županije i JLS i to radi ravnomjernijeg i pravednijeg stjecanja prava na 
znanje. 

8.Kod kapitalnih ulaganja nisu jasni kriteriji o dodjeli sredstava, pa molim razjašnjenje 
prije drugog čitanja. 
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9.Razdjel 015- upravni odjel za meñunarodnu suradnju i europske integracije, 
obrazloženje trošenja sredstava ovog odjela je nejasno, a time i netransparentno. Bojim se 
da članak o tomu u Glasu Istre popraćen sa dječakom koji piški je blizu prikazivanja načina 
kako se namjena tih sredstava prikazuje i opravdava. Molim i izvješće o tomu prije drugog 
čitanja. 
 

Moli  pisana izvješća o gore iznijetom prije  2. čitanja Proračuna.. 
U nastavku TEDI CHIAVALON, replicira vije ćniku Viktoru  Krapljanovu,  VIKTOR  

KRAPLJANOV, odgovor na  repliku  vije ćnika  Tedi  Chiavalona, JOSIP ANTON 
RUPNIK, MARIN GRGETA, IVO UCCIO MILETIĆ, koji iznosi daljnje amandmane:  
 

1.Ako gledamo presjek 2008/2010 vidljivo je da prihodi poslovanja (koji nam ukazuju 
kakvo je realno stanje ) bilježe pad od 5,5%. 

S druge strane vidljivo je da gledajući isti period rashodi za zaposlene povećavaju se 
za 30%, trošak koji se spremamo plaćati za intelektualne i osobne usluge povećavaju se za 
25% kao troškovi telefona za 16,5%. 

Bilo bi nam interesantno vidjeti rashode i izdatke po razdjelima – Upravnim odjelima 
komparativno 2008/2009/ uz plan za 2010. Predlažem stoga da nam Službe prije drugog 
čitanja dostave te podatke. 

2.Iz onoga što mogu zaključiti ne vidim ozbiljan plan štednje i racionalizacije troškova 
uzimajući u obzir teško vrijeme u kojemu živimo, već i dalje vidimo jedno nekontrolirano i 
raskošno trošenje sredstava iz Proračuna. 

S druge strane smatram da ne postoji jasna strategije razvoja gospodarstva u IŽ. 
Sredstva koje se namjenjuju kao subvencije ili poticajna sredstva za razvoj 

gospodarstva vrlo su oskudna a pogotovo netransparentan i stoga nejasan je kriteriji po 
kojemu se ona usmjeravaju.  

Bilo bi vrlo važno uspostaviti praćenje razvoja korisnika subvencija ( dali u 
poljoprivredi, gospodarstvu i drugih ), učinak koji je dobiven kroz to što smo dodijelili 
subvenciju i kako se na kraju to odražava na našu zajednicu ( kroz otvaranje novih radnih 
mjesta, povećani input u Proračun kroz poreze itd.) 

Pitam se npr. 1.500.000,00 kn koje se planiraju za poticaj poslovnih zona po kojem 
ključu se dodjeljuju, kakva je projekcija interesa za takvim zonama i dali postoji lista 
zainteresiranih investitora u navedenim zonama sa planom i programom rada i 
zapošljavanja. Npr. zona koja predviñena  za  Grad Rovinj zahvaća više od 40% površine u 
privatnom vlasništvu; anketa o zainteresiranosti napravljena je prije 8 godina (ja sam u 
meñuvremenu izgradio halu u Žminju), cijena zemljišta biti će više od 250 Eura po m2, 
planira se seljenje komunalnih službi u zoni da izgleda da je ona potrebna, pa  pitam da li će 
se novci davati i za takove zone i koliko ima takvih zona u Istri? 

 
IVAN JAKOV ČIĆ, očituje se na izlaganje  vije ćnika  Ive Uccia  Mileti ća, VIKTOR  

KRAPLJANOV, ispravak  neto čnog  navoda, IVAN JAKOV ČIĆ, replika  na izlaganje  
vijećnika Mileti ća, IVAN BUBIĆ, ALEN ROSANDA :  nastavno daje sljedeće  komentare: 
 
Komentar broj 1  
 

U obrazloženju Proračuna, u uvodnoj riječi, navodi se da je težište stavljeno na 
štednji i racionalno ponašanje. Predlagatelj nije naveo na kojim se konkretnim stavkama to 
može i vidjeti, a mi nismo iz cjeline ovog Proračuna uspjeli spoznati da se ozbiljno radi na 
štednji i racionalizaciji. 

Uz to, mišljenja smo da je uz prijedlog Proračuna trebalo sačiniti i dostaviti analizu 
gospodarstva te proračuna gradova i općina kao i trgovačkih društava i institucija čiji su 
vlasnici jedinice lokalne samouprave. 
Iz te analize trebale su proizaći i smjernice iz kojih bi se vidjelo u kojem pravcu Istarska 
županije želi ići, a što bi onda bilo vidljivo i iz prijedloga Proračuna 
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Komentar broj 2 
 

U obrazloženju Proračuna, u dijelu koji govori o planiranim prihodima, navodi se da 
se prihodi od poreza na dohodak planiraju na razini ostvarenja 2009. To je, istina, manje od 
projiciranog rasta koji je u svojim smjernicama dalo Ministarstvo financija, ali s obzirom na to 
da nas u slijedećoj godini vjerojatno očekuje vrhunac nezaposlenosti te neizgledni 
gospodarski oporavak, i to je možda preoptimistična brojka. 
 
Komentar broj 3 
 

U obrazloženju Proračuna, u dijelu koji govori o kretanju ukupne razine rashoda, 
navodi se da se plaće zaposlenika županije povećavaju za 3,6% iz razloga povećavanja 
plaća za minuli rad, osiguranja plaća za djelatnike koji su se zaposlili tijekom 2009. u 
Upravnom odjelu za prostorno ureñenje i gradnju te za plaće djelatnica koje su okončale 
poroñajni dopust. 
Ovdje bi dobro bilo navesti da li se djelatnice koje se vraćaju s poroñajnog dopusta vraćaju 
na ista radna mjesta, da li je u meñuvremenu na ta radna mjesta zapošljavano novih osoba 
te da li tim osobama sada prestaje radnici odnos sa Županijom. Napominjem da su rashodi 
za zaposlene iznosili u 2008.  37,7 mln,  2009. 46,1 mln,   2010. 49,9 mln (porast rashoda za 
zaposlene je 2009. prema 2008. 22,3%, a 2010 prema 2009 8,2%) 
 
Komentar broj 4 
 

U obrazloženju Proračuna, u dijelu koji obuhvaća Razdjel 004-Upravni odjel za održivi 
razvoj, navodi se da su planirana sredstva za rekonstrukciju i ureñenje zgrade Admiraliteta u 
Puli te izradu projektne dokumentacije planirani s 1.270.000,00 kn. Po našem mišljenju, 
ovdje nedostaju podaci o tome što je do sada napravljeno. Ono što je bilo planirano 
Proračunom za 2009. nije izvršeno te je potrebno navesti obrazloženje. Ovaj se komentar 
odnosi, generalno, i na sve takve stavke Proračuna koje se iz godine u godinu prebacuju, 
bez rekapitulacije onoga što je napravljeno, obrazloženja zašto nešto nije napravljeno i 
informacije kada će biti napravljeno. 
 
Komentar broj 5 
 

U prijedlogu Proračuna za 2010. iznos za kapitalne pomoći za nabavu sadnica 
predviñen je sa 625.000 kn. 
U obrazloženju Proračuna, u dijelu koji obuhvaća Razdjel 007 Upravni odjel za poljoprivredu 
navodi se da se u 2010. planira financijsko zaduživanje županijskog poduzeća MIH d.o.o. 
Poreč za kredit iz kojeg će se isplaćivati kapitalne pomoći za nabavu sadnica. Taj kredit bi se 
kroz naredne godine refundirao iz Proračuna Istarske županije. Nije navedeno koji je 
planirani iznos kreditnog zaduženja. Budući da se navodi da se program provodi od 1994. 
godine, a samo u 2008. i 2009. je za tu svrhu iz Proračuna isplaćeno  7,75 mln kn, potrebno 
bi bilo vijećnicima dostaviti cjelovit izvještaj iz kojeg bi se vidjelo koliko je kroz svo to 
razdoblje isplaćeno kapitalnih pomoći te tko su bili krajnji korisnici iste.  
 
Komentar broj 6 
 

U obrazloženju Proračuna, u dijelu koji obuhvaća Odjel za zdravstvo i socijalnu skrb, 
nema objašnjenje za činjenicu da je za gradnju nove OB Pula planirano samo 800.000,00 kn. 
Drugim izmjenama Proračuna 2009.  ta stavka bila smanjena sa 4.400.000,00 kn za 
3.714.000,44 kn na 686.000,00 kn s obećanjem da će se to „ispraviti“ u 2010. 
 
Komentar broj 7 
 



 28 

U obrazloženju Proračuna, u dijelu koji obuhvaća Razdjel 014 Upravni odjel za 
gospodarstvo, navodi se da su za razvoj poslovnih zona planirana sredstva u iznosu od 
1.500.000,00 kn za izradu projektne dokumentacije, izgradnju infrastrukture te za ureñenje 
zona. Potrebno je specificirati za koje zone će se namijeniti s ciljem da se poneka od zona 
privede svrsi za razliku od ulaganja po principu „svagdje po malo“. 
Nadalje, za projekt Brijuni rivijera planira se osigurati 200.000,00 kn za sve daljnje aktivnosti. 
Potrebno bi bilo specificirati o kojim se planiranim aktivnostima radi. 
 
Komentar broj 8 
 

Iznos za intelektualne i osobne usluge je u 2010. predviñen sa 4.154.614,54 kn. 
Porast u odnosu na 2009. godinu je 16,7%, a 2009. je porast u odnosu na 2008. bio 5,9% Pri 
tome se, doduše, daju obrazloženja kako je to potrebno zbog raznih, napose europskih, 
projekata koji su u toku ili se planiraju. Stoga bi trebalo da se pri ugovaranju usluga s 
osobama koji nisu zaposlenici Županije specificira stručni profil koji se zahtjeva za pojedini 
projekt te obrazloži neophodnost angažiranja vanjskih suradnika uslijed eventualnog 
nepostojanja takvog stručnog profila unutar kadra zaposlenih. 

U nastavku u  raspravi sudjeluju : .ALIDA PERKOV, LUCIJA  DEBELJUH, replika, 
IVAN JAKOV ČIĆ, komentari na postavljena pitanja. 

 Predsjednik DINO KOZLEVAC , utvrñuje  da je  rasprava po ovoj točci dnevnog reda  
završena, te moli da se amandmani u pisanom obliku podnesu  do  srijede, 25.011.2009. 
godine, do kraja radnoga  dana, da bi mogle Stručne službe i predlagač  sagledati 
predložene amandmane i da bi materijali mogli ići van na vrijeme. 
 Najavljuje u skladu s dobrom tradicijom i odnosom u ponedjeljak,30.011.2009. 
godine, sastanak predsjednika Klubova vijećnika vezano za pripremu sjednice  Skupštine 
Istarske županije za  14.012.2009. godine. 
 U skladu sa  Statutom amandmani se podnose  pismeno predsjedniku  Županijske 
skupštine, a iznimno na samoj sjednici Skupštine  Istarske županije. . 
 

AD – 4 PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  PROGRAMA JAVNIH 
             POTREBA  U KULTURI ZA 2009. GODINU  
  

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 
raspravu i daje na glasanje Izmjene i dopune Programa javnih potreba u kulturi za  2009. 
godinu, te nakon  glasovanja  utvrñuje da je Skupština sa 26 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

    IZMJENE I DOPUNE 
 

Programa javnih potreba u kulturi za 2009. godinu 
 

A - 5 PRIJEDLOG TREĆIH IZMJENA  I DOPUNA  PLANA 
        NABAVE U 2009. GODINI   

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog  trećih  izmjena i dopuna  Plana nabave u 2009. godini, 
te nakon  glasovanja  utvrñuje da je Skupština sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  
«PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

      TREĆE IZMJENA  I DOPUNE  
  PLANA NABAVE U 2009. GODINI  

 
AD – 6 PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI I DOPUNI ODLUKE  
             O PRIHVAĆANJU  PLANA RASHODA ZA NABAVU 
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             PROIZVEDENE  DUGOTRAJNE IMOVINE I DODA TNA 
             ULAGANJA  NA NEFINANCIJSKOJ IMOVINI OS OVNIH  
             I SREDNJIH ŠKOLA ISTARSKE ŽUPANIJE ZA 2009. 
             GODINU  

 
Predlagač za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije Ivan Jakovčić. 
Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Prijedlog  Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o prihvaćanju Plana 
rashoda za nabavu proizvedene dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancijskoj 
imovini osnovnih i srednjih škola Istarske županije za 2009. godinu, te nakon  glasovanja  
utvrñuje da je Skupština sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela   

     O D L U K U  
 

o izmjeni i dopuni Odluke o prihva ćanju Plana rashoda za nabavu proizvedene 
dugotrajne imovine i dodatna ulaganja na nefinancij skoj imovini osnovnih i srednjih 
škola Istarske županije za 2009. godinu 
 

AD – 7 PRIJEDLOG  ZAKLJU ČKA O  DAVANJU SUGLASNOSTI 
             NA PRIJEDLOG IZMJENA I DOPUNA  PLANA G RAðENJA 
             I ODRŽAVANJA  ŽUPANIJSKIH I LOKALNIH C ESTA ZA 
             2009. GODINU ŽUC-a ISTARSKE ŽUPANIJE  
 

Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
 U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su : IVO UCCIO MILETIĆ, TEDI  CHIAVALON, 
EVELINA BIASOL BRKLJA ČIĆ, GVIDO JERMANIŠ, ROBI ZGRABLI Ć, odgovori na 
postavljena pita. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje raspravu i daje na glasanje Prijedlog 
Zaključka  o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna Plana grañenja i održavanja 
županijskih i lokalnih cesta za 2009. godinu ŽUC-a Istarske županije, te nakon  glasovanja 
utvrñuje da je  Skupština sa 24 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez 
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

 
     Z A K L J U Č A K 
 

o davanju suglasnosti na Prijedlog Izmjena i dopuna  Plana gra ñenja i održavanja 
županijskih i lokalnih cesta za 2009. godinu ŽUC-a Istarske županije 
 

AD – 8 PRIJEDLOG  ZAKLJU ČKA O  POTVRðIVANJU 
                  KONCESIJE NA POMORSKOM DOBRU  PRA VNOM  
                  SLIJEDNIKU OVLAŠTENIKA KONCESIJE 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 

 U pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su: JOSIP ANTO RUPNIK , PLINIO  UCCURIN , 
replika, JOSIP ANTON RUPNIK, odgovor na repliku, IV O UCCIO  MILETIĆ, TEDI  
CHIAVALON , ALIDA PERKOV, JOSIP ZIDARI Ć, dodatna obrazložena. 

Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje raspravu i daje na glasanje Zaključak o 
potvrñivanju koncesije  na pomorskom dobru pravnom slijedniku ovlaštenika koncesije, te 
nakon glasovanja utvrñuje da je  Skupština sa 27 glasova «ZA», bez glasova  «PROTIV» i 
bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

    Z A K L J U Č A K 
                                                                                                                                                                                       
o potvrñivanju koncesije  na pomorskom dobru pravnom slijedniku ovlaštenika koncesije 
 

AD – 9 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O PRIHVAĆANJU  JAVNOG 
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            POZIVA ZA  PREDLAGANJE KANDIDATA  ZA ČLANOVE 
           ŽUPANIJSKOG  SAVJETA MLADIH ISTARSKE ŽUP ANIJE 

                                                                                                                                                                                                                                                       
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Pošto se nitko nije  javio za  raspravu predsjednik  DINO KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu i daje na glasanje Zaključak o prihvaćanju Javnog poziva za predlaganje kandidata 
za članove Županijskog savjeta mladih Istarske županije, te nakon glasovanja utvrñuje da je  
Skupština sa 25 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  glasova, 
donijela 

 
    Z A K L J U Č A K 
 

o prihvaćanju Javnog poziva za predlaganje kandidata za članove Županijskog savjeta 
mladih Istarske županije 

 
 AD – 10 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O DAVANJU 

           SUGLASNOSTI  NA PRIJEDLOG STATUTA  
           ZAŠTITNE  RADIONICE TEKOP NOVA, PULA 

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Kraće uvodno obrazloženje za ovu točku dnevnog reda je dao JOSIP ZIDARIĆ, 

pročelnik Upravnog odjel za održivi  razvoj. 
 Predsjednik DINO KOZLEVAC, zaključuje  raspravu i daje na  glasovanje Zaključak o 
davanju suglasnosti na prijedlog Statuta Zaštitne radionice Tekop Nova, Pula., te nakon 
glasovanja  utvrñuje da je  Skupština sa  29 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i  bez  
«SUZDRŽANIH»  glasova, donijela 

  Z A K L J U Č A K 
 
 o davanju suglasnosti na prijedlog Statuta Zaštitn e radionice Tekop Nova, Pula 

 
AD – 11 PRIJEDLOG ZAKLJU ČKA O UTVRðIVANJU  
               PRIJEDLOGA ZA  IMENOVANJE  PREDSTAVN IKA 
               ISTARSKE ŽUPANIJE  U UPRAVNIM VIJE ĆIMA 
               CENTARA ZA SOCIJALNU SKRB  

 
Predlagatelj za ovu točku dnevnog reda je Župan Istarske  županije Ivan Jakovčić. 
Pošto se nitko nije javio za  raspravu predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu i daje na glasanje  Zaključak o utvrñivanju Prijedloga za imenovanje predstavnika 
Istarske županije u upravnim vijećima centara za socijalnu skrb, te nakon glasovanja utvrñuje 
da je Skupština sa 29 glasova  «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez  «SUZDRŽANIH»  
glasova, donijela 

 
  Z A K L J U Č A K 

 
o utvr ñivanju Prijedloga za imenovanje predstavnika Istars ke županije u upravnim 
vijećima centara za socijalnu skrb 
 

1. Za predstavnika Istarske  županije  u upravnim vijećima centara za socijalnu skrb 
na području Istarske  županije predlažu se , kao slijedi : 

- u Centru za socijalnu skrb  Buje predlaže se Mariana  Jelicih Buić, prof. Talijanskog 
jezika i književnosti iz Buja, Kaldanija  26; 

- u Centru za socijalnu skrb  Labin  predlaže se  Loreta Blašković, dipl. Iur. Iz Labina, 
Prilaz Vetva 20: 

- u Centru za socijalnu skrb Pazin predlaže se  Anton Finderle, dipl. Socijalni radnik, 
iz Pazina, M.N. Rašana  4: 
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- u Centru za socijalnu skrb Poreč predlaže se  Sandra Čakić Kuhar, prof. Sociologije 
iz Baderne, Baderna 8c; 

- u Centru za socijalnu skrb Pula predlaže se  Vera Radolović dipl. Oec., iz  Pule, 
Rovinjska ulica 1 : 

- u Centru za socijalnu skrb Rovinj  predlaže se Edita Sošić Blažević, oec., iz Rovinja, 
Španjolskih boraca 10. 

2. Ovaj prijedlog   dostavit će se  Ministarstvu zdravstva i socijalne skrbi Republike 
Hrvatske radi  provedbe postupka imenovanja. 
 3. Ova Odluka  stupa na snagu osmog dana  od dana objave  u «Službenim 
novinama Istarske  županije. 
 
        AD – 12  

a) Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Ist arske županije za 
     članoveUpravnog vije ća Zavoda za javno zdravstvo Istarske županije 

b) Prijedlog Rješenja o imenovanju predstavnika Ist arske županije za članove 
Upravnog vije ća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „prim. dr.  Martin Horvat“ 
Rovinj 

 
Predlagač za ovu točku dnevnog reda  je  Župan Istarske  županije  Ivan Jakovčić. 
U  pojedinačnoj  raspravi sudjelovali su: VLADO IVETIĆ, koji je predložio slijedeći 

 
            Amandman : 
 
             Predlaže se da jednog člana u  Upravno vijeće  Zavoda za javno zdravstvo IŽ te 
jednog člana u Upravno vijeće Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju «prim.dr. Martin Horvat»  
predlože vijećnici iz redova opozicije. 
 
          Obrazloženje: 
  
           Isto kao i prošli put. 
           Vodeći računa o demokratskoj zastupljenosti strukture  Skupštine IŽ bilo  bi 
demokratski da opozicija predloži jednog  člana u tim vijećima, a srazmjerno svojoj 
zastupljenosti u Skupštini IŽ, a ako hoćemo i svim JLS u IŽ, pogotovu iz razloga što je u ime 
Županije Županijska skupština ili osnivač tih ustanova ili ima pravo imenovati članove tih 
vijeća. 
             Mi smo uvažili taj amandman i mislim da ne bi  trebalo da se  desi ovako nešto, da 
ne gubimo vrijeme s tim stvarima, ako ste već i zadnji put prihvatili sličan amandman, trebalo 
je dati ipak prilike da i mi  predlažemo nešto. 
             Na predloženi amandman u ime predlagatelj se očitovao zamjenik  Župana 
VEDRAN GRUBIŠIĆ, koji se negativno očitovao na predloženi amandman. 
 Predsjednik DINO  KOZLEVAC  utvrñuje da je  predloženi amandman načelan,  o 
njemu se ne može glasati, prima se na znanje s dužnim poštovanjem i obrazloženjem 
predlagača, uzima obvezu da se o toj  temi  raspravi. 

Zaključuje raspravu i daje na glasanje  pod a) Rješenje o imenovanju  predstavnika 
Istarske županije za  članove Upravnog vijeća Zavoda za javno  zdravstvo Istarske županije, 
zatim pod b) Rješenje o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove Upravnog 
vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „prim. dr. Martin Horvat“ Rovinj, te nakon  
glasovanja utvrñuje da je Skupština sa 20  glasova «ZA», 9  glasova  «PROTIV» i  1 
«SUZDRŽANIM»  glasom, donijela pod 
 a) 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju  predstavnika Istarske županije za  članove Upravnog vije ća Zavoda za 
javno  zdravstvo Istarske županije 
      I. 
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 Za članove Upravnog  vijeća Zavoda za javno  zdravstvo Istarske županije kao 
predstavnici osnivača imenuju se : 

1. Eda Klapčić,za predsjednicu 
2. Antonia Mirković, za  člana 
3. Lino Dobrtila, za  člana 

II. 
          Mandat članova Upravnog vijeća  traje  četiri (4) godine 

III. 
 Visinu naknade za rad članova Upravnog vijeća utvrñuje ministar nedležan  za 
zdravstvo a isplaćuje se iz sredstava Zavoda za javno  zdravstvo Istarske  županije. 
      IV. 
 Stupanjem na snagu ovoga Rješenja prestaje  važiti  Rješenje Županijskog  
poglavarstva Istarske  županije klasa 510-01/05-01/21 Urbroj 2163/1-01/8-05-2 od  25. 
listopada 2005. godine o  imenovanju predstavnika Istarske županije za  članove  Upravnog 
vijeća Zavoda za javno  zdravstvo Istarske županije.     
b) 
     R J E Š E N J E 
 
o imenovanju predstavnika Istarske županije za članove Upravnog vije ća Bolnice za 
ortopediju i rehabilitaciju „prim. dr. Martin Horva t“ Rovinj 
 
      I. 

Za članove Upravnog vijeća Bolnice za ortopediju i rehabilitaciju „prim. dr. Martin 
Horvat“ Rovinj imenuju  se : 

1.Valerio Drandić, za predsjednika 
         2. Lino Kuharić, za  člana 
         3. Nijaz  Burgić, za  člana. 
      II. 
          Mandat članova Upravnog vijeća  traje  četiri (4) godine 

III. 
        
Visinu naknade za rad članova Upravnog vijeća utvrñuje ministar nedležan  za zdravstvo a 
isplaćuje se iz sredstava Zavoda za javno  zdravstvo Istarske  županije. 
      IV. 
 Stupanjem na snagu ovoga Rješenja prestaje  važiti  Rješenje Županijskog  
poglavarstva Istarske  županije klasa 003-02/05-01/04 Urbroj 2163/1-01/8-05-2 od  25. 
listopada 2005. godine o  imenovanju predstavnika Istarske županije za  članove  Upravnog 
vijeća Bolnice za ortopediju  i rehabilitaciju : prim.dr.Martin Horvat» Rovinj.     
 

AD – 13  
a) Prijedlog Rješenja o razrješenju predsjednika Sa vjeta za nacionalne manjine 

Istarske županije 
b) Prijedlog Rješenja o imenovanju predsjednice Sav jeta za nacionalne 

manjine Istarske županije 
 
Predlagač za ovu točku dnevnog reda je  Župan Istarske županije  Ivan Jakovčić. 
Pošto se nitko nije  javio za  raspravu  predsjednik DINO KOZLEVAC , zaključuje 

raspravu  i stavlja na glasanje točke  a) i b), te nakon  glasovanja utvrñuje da je  Skupština   
sa 27  glasova «ZA», bez  glasova  «PROTIV» i bez «SUZDRŽANIH»  glasova, donijelo pod 

a) 
    R  E Š E N J E 

 
o razrješenju predsjednika Savjeta za nacionalne ma njine Istarske županije  
 
1. Razrješuje se Sergio Bernich , dužnosti predsjednika Savjeta za nacionalne 
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    manjine Istarske  županije. 
2. Ovo Rješenje stupa  na snagu danom donošena, a objavit  će se  u “Služenim 
     novinama Istarske županije”. 

b) 
    R J E Š E N J E 

 
o imenovanju predsjednice Savjeta za nacionalne man jine Istarske županije 
 
1. Imenuje se Viviana Benussi  na dužnosti pripadnice  predsjednice Savjeta za 
    nacionalne manjine Istarske  županije 
2. Ovo Rješenje stupa  na snagu danom donošena, a objavit  će se  u “Služenim 
    novinama Istarske županije”. 
 

Time je  dnevni red iscrpljen i predsjednik DINO KOZLEVAC  zaključuje 6. sjednicu 
Skupštine Istarske  županije i najavljuje slijedeću 7. sjednicu Skupštine Istarske županije  za 
14.012. 2009. godine, ponedjeljak. 

 
 

 Sjednica je zaključena u  21,55  sati. 
 
 
 
SKRAĆENI  ZAPISNIK VODIO :                                PREDSJEDNIK SIŽ : 
 
IVAN KLARIĆ                                                                                DINO KOZLEVAC 


